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SKUPŠTINA/ASSEMBLEA 
Pazin, Dršćevka 3 
Tel: 052/351-667, Fax: 052/351-686 

 
KLASA: 021-04/19-02/24 
URBROJ: 2163/1-01/7-19-01 
Pazin, 29. travnja 2019. 

ZAPISNIK 
 

sa 21. sjednice Skupštine Istarske županije, održane 29. travnja 2019. godine (ponedjeljak),  
u dvorani ISTRA Spomen doma u Pazinu. 
Sjednicu je u 10,05 sati otvorio VALTER DRANDIĆ, predsjednik Skupštine Istarske županije 
(IDS-HNS-ISU-HSLS-ZELENI), koji je sjednici i predsjedavao. 
Pozdravlja sve prisutne. 
 
PRISUTNI – ODSUTNI: 
  

Red
. 

br. 

VIJEĆNIK 
 

LISTA PRIMJEDBE 

1. Valter Drandić IDS – HNS – ISU – HSLS – Zeleni  

2. Eliana Barbo IDS – HNS – ISU– HSLS – Zeleni odsutna (o) 

3. Zvonko Liović IDS – HNS – ISU – HSLS – Zeleni  

4. Cinzia Počeko Kranjec IDS – HNS - ISU– HSLS – Zeleni  

5. Eleonora Kotiga Vaš IDS – HNS - ISU – HSLS – Zeleni  

6. Vili Rosanda IDS – HNS - ISU – HSLS – Zeleni  

7. Marija Kadoić Balaško IDS – HNS - ISU – HSLS – Zeleni  

8.  Tedi Chiavalon IDS – HNS - ISU – HSLS – Zeleni  

9. Suzana Ladavac IDS – HNS - ISU – HSLS – Zeleni  

10. Nevia Poropat IDS – HNS - ISU – HSLS – Zeleni  

11. Josip-Anton Rupnik IDS – HNS - ISU – HSLS – Zeleni  

12. Vedrana Gregorović Hrvatin IDS – HNS - ISU – HSLS – Zeleni  

13. Petar Macura IDS – HNS - ISU– HSLS – Zeleni  

14.  Vladimir Buršić IDS – HNS - ISU– HSLS – Zeleni  

15. Zdenko Pliško IDS – HNS - ISU – HSLS – Zeleni  

16. Jasna Bolić IDS – HNS - ISU – HSLS – Zeleni  

17. Miloš Bajić IDS – HNS - ISU – HSLS – Zeleni  

18. Tamara Brussich IDS – HNS - ISU – HSLS – Zeleni  

19. Frančesko Andreja IDS – HNS - ISU – HSLS – Zeleni  

20.  Bruno Stermotić IDS – HNS - ISU – HSLS – Zeleni  

21. Sandro Jurman IDS – HNS - ISU – HSLS – Zeleni  

22. Robert Velenik IDS – HNS - ISU – HSLS – Zeleni  

23. Irena Peruško IDS – HNS - ISU – HSLS – Zeleni  



                                                             
 

 
OSTALI PRISUTNI: 
 
mr. sc VALTER FLEGO, Župan Istarske  županije 
SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, Zamjenica Župana IŽ 
GIUSEPPINA RAJKO, Zamjenica  Župana IŽ, 
FABRIZIO RADIN, Zamjenik Župana IŽ 
VALERIO DRANDIĆ, pročelnik Upravnog odjela za talijansku nacionalnu zajednicu i  druge 
etničke manjine IŽ,  
VESNA IVANČIĆ, tajnica  Skupštine  Istarske  županije 
MELITA FERENČIĆ,  pomoćnica  tajnice  Skupštine Istarske  županije 
TATJANA MATOŠEVIĆ, pročelnica Upravnog odjela za  financije i proračun IŽ, 
JOSIP ZIDARIĆ,  pročelnik Upravnog odjela za održivi  razvoj IŽ, 
ELENA BOŽAC ČUJIĆ, v.d. pročelnica Upravnog odjela za  gospodarstvo IŽ, 
EZIO PINZAN, pročelnik Upravnog odjela za poljoprivredu , šumarstvo, lovstvo, ribarstvo i 
vodoprivredu IŽ , 
GORDANA KLIMAN DELTON v.d. pročelnica Upravnog odjela za decentralizaciju, lokalnu i 
područnu (regionalnu) samoupravu, prostorno uređenje i gradnju IŽ, 
SONJA GROZIĆ ŽIVOLIĆ, pročelnica Upravnog odjela za  zdravstvo i socijalnu  skrb IŽ, 
VLADIMIR TORBICA, pročelnik  Upravnog odjela za kulturu  IŽ 
NADA PRODAN MRAKOVIĆ, pročelnica  Upravnog odjela za turizam IŽ, 
DORIANA ŠUMBERAC JELIĆ, pomoćnica pročelnice Upravnog odjela za  obrazovanje, sport 
i tehničku kulturu  Istarske  županije,  
SLAVICA BENČIĆ KIRAC, pročelnica Službe za reviziju IŽ, 
PATRICIA BOSICH, ravnateljica Javne ustanove „Regionalni koordinator IŽ za europske 
programe i fondove 
prof. dr. DARIO MATIKA, dekan Politehnike Pula 
dr.sc. DAGLAS KORACA, predsjednik Upravnog vijeća Politehnike Pula 

24. Boris Rogić IDS – HNS - ISU – HSLS – Zeleni  

25. Davor Komar IDS – HNS - ISU – HSLS – Zeleni  

26. Vanda Poropat IDS – HNS - ISU – HSLS – Zeleni  

27. Marino Baldini SDP - HSU -  SDSS  

28. Ljerka Peruško SDP - HSU - SDSS  

29. Radovan Cvek SDP - HSU – SDSS  

30. dr.sc. Sanja Radolović SDP - HSU – SDSS  

31. Milio Bulić SDP - HSU – SDSS  

32. Silvano Hrelja SDP - HSU - SDSS odsutan 

33. Goran Subotić SDP - HSU – SDSS  

34. Mirjana Galo SDP - HSU - SDSS  

35. Ilirjana Croata Medur HDZ  

36. Jurica Šiljeg HDZ odsutan 

37. mr.sc. Tatjana Tomaić HDZ  

38. dr.sc. Dubravko Marković HDZ  

39. Aleksa Vale HDZ  

40. Damir Grünbaum Živi zid  

41. Damir Prodan Živi zid  

42. Goran Poropat Živi zid  

43. dr.sc. Tea Golja MOST NL (nezavisna)  

44. Ladislav Turčinović MOST NL mirovanje 
mandata 

45. Divna Radolović Rosanda MOST NL  



                                                             
 

HELGA MOŽE GLAVAN, ravnateljica Zaklade za poticanje partnerstva i razvoj civilnog 
društva 
ROBI ZGRABLIĆ, ravnatelj Županijske uprave za ceste Istarske županije 
 
PREDSJEDNIK, daje dnevni red na glasanje. 
 
Dnevni red se jednoglasno prihvaća. 
 
 

DNEVNI RED 
1.  

a. Verifikacija zapisnika sa 19. sjednice Skupštine Istarske županije 
b. Verifikacija zapisnika sa 20. sjednice Skupštine Istarske županije 

2. Pitanja vijećnika, prijedlozi i informacije 
3. Prijedlog Godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Istarske županije za 2018. 

godinu 
4. Prijedlog Odluke o raspodjeli rezultata za 2018. godinu 
5. Izvješće Župana Istarske županije za 2018. godinu 
6. Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na Prijedlog Godišnjeg izvještaja o 

izvršenju Financijskog plana Županijske uprave za ceste Istarske županije za 2018. 
godinu 

7.  
a. Prijedlog Prvih izmjena i dopuna Proračuna Istarske županije za 2019. godinu 
b. Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o izvršavanju proračuna Istarske 

županije za 2019. godinu 
8. Prijedlog Odluke o raspodjeli financijskih sredstava za sufinanciranje projekata 

temeljem Javnog natječaja za financiranje projekata iz područja zdravstva i socijalne 
skrbi u Istarskoj županiji za 2019. godinu 

9. Prijedlog Odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih  
funkcija osnovnog školstva za 2019. godinu 

10. Prijedlog Odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih funkcija 
srednjih škola i učeničkih domova za 2019. godinu 

11. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Programa javnih potreba u kulturi za 
2019. godinu 

12. Prijedlog Izmjena Programa javnih potreba u tehničkoj kulturi za 2019. godinu 
13. Dopune Programa javnih potreba u sportu Istarske županije za 2019. godinu 
14.  Prijedlog Odluke o ustrojstvu i djelokrugu upravnih tijela Istarske županije 
15.  

a. Prijedlog Odluke o promjeni naziva POLITEHNIKE PULA - Visoke tehničko-
poslovne škole s pravom javnosti 

b. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti i potvrđivanju prijedloga 
Statuta Istarskog veleučilišta – Università Istriana di scienze applicate 

16. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o davanju koncesije na pomorskom dobru u svrhu 
gospodarskog korištenja morskih plaža u sklopu hotela i kampova tvrtke LAGUNA 
NOVIGRAD d.d. Novigrad 

17. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o provedbi Operativnog plana aktivnosti 
Plana za zdravlje i socijalno blagostanje Istarske županije za 2018. godinu 

18. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Izmjene i dopune Statuta Zavoda za javno 
zdravstvo Istarske županije 

19. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Izmjene i dopune Statuta Zavoda za hitnu 
medicinu Istarske županije 



                                                             
 

20. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Izmjene i dopune Statuta Istarskih 
domova zdravlja 

21. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu Fonda za razvoj poljoprivrede i 
agroturizma Istre za 2018. godinu 

22. Prijedlog Zaključak o prihvaćanju Izvješća o ugovorima o koncesiji i radu 
koncesionara za 2018. godinu 

23. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu Povjerenstva za zaštitu prava 
pacijenata Istarske županije za 2018. godinu 

24. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvještaja o radu Zaklade za poticanje partnerstva i 
razvoja civilnog društva za 2018. godinu 

25. Prijedlog Odluke o povjeravanju poslova iz samoupravnog djelokruga Županije Općini 
Višnjan 

26. Prijedlog Odluke o provedbi Programa praćenje kakvoće mora za kupanje na plažama 
Istarske županije u 2019. godini 

27. Prijedlog Odluke o promjeni adrese sjedišta Osnovne škole Vodnjan – Scuola 
elementare Dignano 

28. Prijedlog Odluke o dopuni djelatnosti Gimnazije Pula 
29. Prijedlog Zaključka o donošenju prijedloga Istarske županije za izradu Nacionalnog 

plana specijalističkog usavršavanja zdravstvenih radnika za petogodišnje razdoblje 
(2020.-2024. godina) 

30. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća Povjerenstva za nadzor nad radom 
mrtvozornika o obavljenim obdukcijama i radu mrtvozorničke službe za 2018. godinu 
u Istarskoj županiji 

31. Prijedlog Rješenja o sedmim izmjenama i dopunama Rješenja o imenovanju 
mrtvozornika na području Istarske županije 

32. Prijedlog Rješenja o imenovanju sudaca porotnika Županijskog suda u Puli 
33.  

a. Prijedlog odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta Osnovne 
škole  – Scuola elementare Mate Balote Buje – Buie  

b. Prijedlog odluke  o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 
Osnovne škole Divšići 

c. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 
Osnovne škole Fažana 

d. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 
Osnovne škole Vladimira Nazora – Krnica 

e. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 
Osnovne škole Marčana 

f. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 
Talijanske osnovne škole Scuola elementare  italiana „Edmondo De Amicis“ 
Buje Buie 

g. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 
Talijanske osnovne škole, Scuola elementare  italiana, Novigrad – Cittanova 

h. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 
Osnovne škole - Scuola elementare RIVARELA 

i. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta  Osnovne škole Vladimira Nazora Vrsar 

j. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 
Osnovne škole Petra Studenca Kanfanar 

34.  
a. Prijedlog odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta Srednje 

škole Buzet 



                                                             
 

b. Prijedlog odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 
Tehničke škole Pula 

c. Prijedlog odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 
Strukovne škole Pula 

d. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 
Talijanske srednje škole – Scuola media superiore italiana „Leonardo da Vinci“ 
Buje – Buie 

e. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Ekonomske škole Pula  

f. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Škole primijenjenih umjetnosti i dizajna - Pula, 

g. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Srednje škole Mate Balote Poreč, 

h. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 
Talijanske srednje škole Dante Alighieri Pula – Scuola Media Superiore 
Italiana Dante Alighieri Pola, 

i. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 
Talijanske srednje škole – Scuola media superiore italiana Rovinj-Rovigno, 

j. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 
Glazbene škole Ivana Matetića – Ronjgova Pula 

k. Prijedlog odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Učeničkog doma Pula 

35.  
a.  Prijedlog Odluke o godišnjim troškovima školovanja za školsku godinu 

2019./20. Srednje škole Zvane Črnje Rovinj Scuola media superiore „Zvane 
Črnja“ Rovigno 

b. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na  prijedlog Odluke o godišnjim 
troškovima školovanja za školsku godinu 2019./20. Gospodarske škole Buje 
Istituto professionale Buie 

c. Prijedlog odluke o godišnjim troškovima školovanja za školsku godinu 
2019./20. Srednje škole „Vladimir  Gortan“ Buje Scuola media superiore 
„Vladimir Gortan“ Buie 

d. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke godišnjim 
troškovima školovanja za  školsku godinu 2019./20. Gimnazije i strukovne 
škole Jurja Dobrile Pazin 

e. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 
troškovima školovanja za školsku godinu 2019./20. Srednje škole Mate Blažine 
Labin 

f. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 
troškovima  školovanja za školsku godinu 2019./20. Srednje škole Buzet 

g. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 
troškovima školovanja za školsku godinu 2019./20. Talijanske srednje škole-
Scuola media superiore italiana Leonardo da  Vinci" Buje- Buie 

h. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 
troškovima školovanja za školsku godinu 2019./20. Srednje škole Mate Balote 
Poreč 

i. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 
troškovima školovanja za školsku godinu 2019./20. Škole za turizam, 
ugostiteljstvo i trgovinu Pula 

j. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na  prijedlog Odluke o godišnjim 
troškovima školovanja za školsku godinu 2019./20. Turističko-ugostiteljske 
škole Antona  Štifanića Poreč 



                                                             
 

k. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 
troškovima školovanja za školsku godinu 2019./20. Industrijsko-obrtničke škole 
Pula 

l. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 
troškovima školovanja za školsku godinu 2019./20. Škole primijenjenih 
umjetnosti i dizajna Pula 

m. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 
troškovima školovanja za školsku godinu 2019./20. Tehničke škole Pula 

n. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 
troškovima školovanja za školsku godinu 2019./20. Medicinske škole Pula 

o. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 
troškovima  školovanja za školsku godinu 2019./20. Ekonomske škole Pula 

p. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 
troškovima školovanja za školsku godinu 2019./20. Talijanske srednje škole-
Scuola media supreriore italiana Rovinj-Rovigno 

q. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 
troškovima školovanja za školsku godinu 2019./20. Gimnazije Pula 

r. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 
troškovima školovanja za školsku godinu 2019./20. Talijanske srednje škole 
Dante Alighieri Pula-Scuola media superiore italiana Dante Alighieri Pola 

s. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 
troškovima školovanja za školsku godinu 2019./20. Strukovne škole Eugena 
Kumičića Rovinj-Scuola di formazione professionale Eugen Kumičić Rovigno 

t. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 
troškovima školovanja za školsku godinu 2019./20. Strukovne škole Pula 

u. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 
troškovima školovanja za školsku godinu 2019./20. Glazbene škole Ivana 
Matetića-Ronjgova Pula 

 
PREDSJEDNIK konstatira da je Dnevni red jednoglasno prihvaćen. 
 

AD – 1 
1.  

a. Verifikacija zapisnika sa 19. sjednice Skupštine Istarske županije 
b. Verifikacija zapisnika sa 20. sjednice Skupštine Istarske županije 

 
Nakon provedenog glasanja, Skupština Istarske županije bez rasprave 
 

a) JEDNOGLASNO verificira Zapisnik sa 19. sjednice Skupštine 
Istarske županije 

b) JEDNOGLASNO verificira Zapisnik sa 20. svečane sjednice 
Skupštine Istarske županije 

 
AD – 2  

Pitanja vijećnika, prijedlozi i informacije 
 
Za pitanja vijećnika od prošle sjednice Skupštine ostali su: Marino Baldini, Mirjana Galo i 
Radovan Cvek. Danas su se prijavili: Vili Rosanda, Sanja Radolović, Irena Peruško, Nevija 
Poropat, Damir Grünbaum, Zvonko Liović, Divna Radolović Rosanda, Davor Komar i Ljerka 
Peruško. 
 
MARINO BALDINI, SDP, pita u vezi Kluba studenata Istre u Zagrebu, da li ima nekih novosti? 



                                                             
 

Obzirom na dolazak kineske delegacije vezano za sastanak s premijerom Plenkovićem,  da li 
su možda dobili poziv za taj sastanak i Župan i Gradonačelnik Pule? 
Nada se da jesu i da su uključeni što je jako bitno u aktivnosti, za spas Uljanika i 3. maja. 
 
ŽUPAN zahvaljuje na pitanju, pozdravlja sve prisutne. Kad govorimo o Klubu studenata Istre 
u Zagrebu, znamo da je taj prostor u vlasništvu Republike Hrvatske. U razgovoru s vodstvom 
studenata Kluba iskazana je bojazan da oni neće moći nastaviti raditi u Klubu. Želi se zahvaliti 
svim saborskim zastupnicima koji su bili na sastanku u Ilici 13, gdje su svi zajedno iskazali 
bezrezervnu podršku studentima, te da će se zajednički tražiti rješenje tog problema, da nakon 
više od 55 godina ne ostanu bez tog prostora. Slijedom toga, razgovarao je i s ministrom 
državne imovine Marićem i rekao mu kako Istarska županija stoji iza svojih studenata i kako 
nam je neprihvatljivo bilo koje drugo rješenje osim njihovog ostanka u tim prostorima. 
Razgovaralo se na način što i kako dalje. Ministar je izjavio da nema zakonskih pretpostavki 
za najam prostora, što je čudno, i zbog toga je uputio pismo namjere da Istarska županija želi 
kupiti taj prostor i to zajedno s gradovima i općinama. Izražava zadovoljstvo što su se nakon 
toga javili mnogi načelnici i gradonačelnici i iskazali bezrezervnu podršku toj ideji. Drago mu 
je što su ti načelnici i gradonačelnici iz različitih stranaka. U subotu je također razgovarao s 
predsjednikom i predstavnicima Kluba studenata koji su potvrdili da je u međuvremenu 
ministarstvo na teren poslalo ljude koji rade procjene energetske učinkovitosti, a ići će i 
procjena vrijednosti nekretnine, jer zasada ne znamo o kojoj se vrijednosti radi. Iz tog razloga 
je predložio u rebalansu proračuna osiguranje sredstava u iznosu od 2,5 milijuna kuna, koja 
ne znači da su egzaktna obzirom da ne znamo još procjenu vrijednosti nekretnine. Studenti 
su također izjavili da će i oni organizirati jednu akciju sa  bivšim članovima i sa gospodarstvom 
kako bi svi participirali u toj aktivnosti.  
Dakle, nada se da ćemo nakon današnje Skupštine biti spremni, čekamo odgovor Ministarstva 
i na taj način smo situaciju primirili i bit ćemo spremni da zadržimo taj prostor u Ilici 13 koji je 
vrlo prepoznatljiv. 
Što se tiče Uljanika, odnosno današnjeg sastanka kineske tvrtke s našom hrvatskom Vladom, 
nema nikakvih informacija niti je ikakav poziv došao prema Istarskoj županiji i Gradu Puli, što 
nije u redu.  Ono što može sugerirati, je da je više nego krajnje vrijeme da država kaže svoje 
strateške okvire koje želi učiniti vezano za brodogradnju. Ako želimo sačuvati brodogradnju i 
ako je to naša strateška industrija, onda treba učiniti ono što su napravile druge države u 
Europi. Krajnje je vrijeme da se na tom sastanku ponudi bilo kojem strateškom partneru, 
nevažno odakle je, i financijsko i porezno razumijevanje i praćenje te situacije.  
Pred par mjeseci ministar Horvat je najavljivao da strateški partneri „čekaju u redovima“, 
međutim, do danas nemamo strateškog partnera, ali vjeruje da uz jedan takav okvir bi i 
razgovori bilo pozitivni i konačno bi se ova situacija razriješila. U međuvremenu očekuje da će 
država ponuditi međufinaciranje i da će se računi deblokirati. 
 
MIRJANA GALO, SDSS, navodi da se njeno prvo pitanje odnosi na zapošljavanje. Naime, 
Župan Flego je u svojim predizbornim nastupima rekao kako će se zalagati da Srbija uđe u 
Europsku uniju što je jako pohvalno. To isto je govorio i gospodin Jakovčić u prošloj kampanji 
obilazeći mjesta s većinskim srpskim stanovništvom. 
Zašto takvu politiku ne potičete i ovdje u Istri gdje se krše prava upravo srpske manjine? Radi 
se o profesorici koja jedanaest godina radi na zamjenama i kojoj je otvoreno rečeno da neće 
dobiti posao jer je Srpkinja. Savjetovano joj je da se uda, pa da promijeni prezime. Prije dva 
mjeseca se javila na natječaj, ispunjavala je sve uvjete, naravno nije dobila odgovor zašto nije 
zaposlena. Natječaj je bio fingiran, osoba koja je zaposlena, već tamo radi. 
Drugo pitanje, je do kad ćete dozvoliti da se u civilnoj bolnici, Općoj bolnici Pula uznemiravaju 
pacijenti raznim moliteljima, da im se dijele Biblije, krunice i da se ukrašavaju bolničke sobe 
raznim vjerskim obilježjima? To je civilna bolnica, nije katolička, tu se liječe i agnostici i ateisti 
i pripadnici drugih vjera. Mišljenja je da je to nedopustivo i da nešto treba napraviti. 



                                                             
 

 
ŽUPAN navodi da on nije taj koji niti zapošljava niti broji nekome krvna zrnca ili pripadnost. 
Što se tiče ulaska Srbije u Europsku uniju, misli da je tu prije svega tema mira za koji smo se 
svi opredijelili. Iz tog razloga će se zalagati i zalaže se ne samo za ulazak Srbije, nego i Crne 
Gore, Zapadne Makedonije i Bosne i Hercegovine. Naravno nakon što se domaće zadaće 
zaključe. Trebaju se urediti mnoge otvorene teme, nakon toga, a to neće biti u sljedećih pet 
godina, bi bilo jako pozitivno i dobro da sve te države uđu u veliku Europsku obitelj, obzirom 
da znamo da i Hrvatska ovisi i turistički i ekonomski i svakojako, ne samo o tim državama 
nego i ukupnom okruženju. 
 
VALERIO DRANDIĆ, pročelnik Upravnog odjela za talijansku nacionalnu zajednicu i druge 
etničke skupine, vezano za drugo pitanje, navodi da imamo povremenih problema i trudimo ih 
se rješavati. Često imamo ispred bolnice potpisivanja, dijeljenja brošura, što su sve legalne 
radnje, ali na krivom mjestu. Može tvrditi da će se jedino preseljenjem u Novu bolnicu sa 
kontroliranim ulazima, sa potpuno novim ambijentom, suzbiti takve pojave. U ovom trenutku 
je to jako teško, to su inicijative pacijenata, pojedinih zaposlenika i nastojimo bolnicu u tom 
smislu učiniti maksimalno neutralnom, što ćemo u potpunosti uspjeti tek preseljenjem. 
 
FABRIZIO RADIN, Zamjenik župana, navodi, što se tiče zapošljavanja pripadnika srpske 
nacionalne manjine na našem području, imali smo pitanje uvažene vijećnice gospođe Galo 
prije nekoliko mjeseci, gdje se tražila intervencija gdje smo mi osnivači više škola. Osobno se 
zainteresirao za slučaj, ne direktno naravno, jer mi nismo ti koji kao osnivači utječemo na 
kadrovsku politiku, nemamo to ovlaštenje, niti nam zakonski propisi to dozvoljavaju. Putem 
nadležnog Upravnog odjela dali smo do znanja školama da očekujemo od njih maksimalnu 
korektnost, uvažavanja svih pozitivnih propisa koji su na snazi u Republici Hrvatskoj i da ne 
dolazi u obzir nikakva diferencijacija obzirom na nacionalno i etničko porijeklo. To je što se 
nas tiče. Povratnu informaciju nismo dobili, izgleda da stvar ipak nije riješena. I dalje ćemo se 
angažirati oko tog pitanja, interesirati se u okviru naših ovlaštenja. Direktne intervencije oko 
zapošljavanja od strane politike nema ni za koga. Međutim, ukoliko postoji osnovana sumnja 
ili dvojba da je diskriminacija posrijedi, naravno da ćemo zauzeti stav. 
Što se tiče da je netko nekome sugerirao izmjenu imena i prezimena, to ne dolazi u obzir, to 
apsolutno nije naš stav niti intencija, niti može u bilo kojim razgovorima o tome biti riječi. Mi to 
odbacujemo decidirano, svi imamo svoje ime i prezime s kojima se dičimo i nitko nam nema 
pravo sugerirati da ih eventualno idemo mijenjati. Jesmo ono što jesmo i uvažavamo svačije 
ime i prezime i svačije porijeklo. 
 
RADOVAN CVEK, HSU, pozdravlja sve prisutne. Ima pitanje vezano za male proizvođače 
maslinova ulja. Imamo hobiste, mlade umirovljenike koji su zadnjih dvadeset godina posadili 
nove nasade maslina i danas imaju problema oko plasmana svojih 100 do 200 l ulja. 
Da li je moguće da Županija napravi jednu etiketu koja bi se zvala npr „maslinovo ulje malih 
proizvođača“ da bi se to ulje moglo prodati? 
 
EZIO PINZAN, pročelnik UO za poljoprivredu, šumarstvo, lovstvo i vodoprivredu IŽ, pozdravlja 
sve prisutne. Ovo je prilika da se u nekoliko minuta prezentiramo ono čime se bavimo. 
Županija je u prethodnom periodu dulji niz godina pomagala poljoprivrednicima u pokretanju 
poljoprivredne proizvodnje, osim zaštite istarskog boškarina, dijelile su se sadnice maslina, 
vinove loze. Nakon toga sljedeći koraci su bili zaštita proizvoda, kako na nivou države tako i 
na nivou Europske unije, pršuta, ekstra djevičanskog maslinovog ulja koje je zaštićeno 
oznakom izvornosti. To znači da su ti proizvodi sada definirani i da imaju svoju specifikaciju i 
kao takvi su prepoznatljivi i dostupni potrošačima na području Europske unije i šire. 
Naravno uz sve to, naši poljoprivrednici, maslinari su se educirali i opremili. Danas je naše 
maslinovo ulje izuzetne kvalitete, četvrti puta za redom smo četvrta maslinarska regija u 



                                                             
 

svijetu. Maslinari očekuju da će im i dalje Županija pomoći, što i hoće. Sada se pokušava 
zajedno sa maslinarima osnovati proizvođačka organizacija, gdje oni zajednički udružuju svoj 
proizvod i pod jednim brandom pakiraju, prezentiraju, promoviraju  i prodaju. Na taj način imaju 
manje troškove proizvodnje, distribucije i nastupa na tržištu gdje mogu prodati svoj proizvod 
po adekvatnoj cijeni. Ukoliko se sada na taj način ne bi pomoglo našim poljoprivrednicima, 
došli bi u situaciju da se zbog veće količine ulja smanjuje cijena, što naše ulje ne zaslužuje 
niti ima potrebe, jer se takva slična ulja u svijetu prodaju po još višoj cijeni nego što naši 
maslinari postižu. 
Imali smo inicijativu za osnivanjem proizvođačkih organizacija u koje se želi priključiti veliki 
broj  maslinara. Dobra je okolnost što naš program ruralnog razvoja Ministarstva poljoprivrede 
financira takvu proizvođačku organizaciju sa dosta velikim iznosom, tako da bi sve pripremne 
i organizacijske aktivnosti u prvih pet godina bile sufinancirane u stopostotnom iznosu, 
sredstvima Europske unije, a nakon pet godina trebali bi biti u mogućnosti samostalno iz svojih 
aktivnosti dalje prodavati svoje maslinovo ulje, gdje bi već imali formirano tržište i na taj način 
stabilizirati cijenu i količinu koja će se dalje iz godine u godinu povećavati. 
Takva proizvođačka organizacija mogla bi otkupljivati sav višak maslina ili maslinovog ulja na 
području Istarske županije. Dobro je što smo ove godine dobili još nekoliko novih pogona za 
preradu maslina. Naši maslinari koji su već povećali svoje količine maslina kandidirali su 
projekte na program ruralnog razvoja i dobit ćemo još sedam novih uljara na području Istarske 
županije. U tome i Županija pomaže preko Fonda za razvoj poljoprivrede i agroturizma Istre, 
pred financiranjem takvih projekata. Svim tim aktivnostima ćemo omogućiti da se više 
maslinovog ulja prodaje. 
 
RADOVAN CVEK, navodi da je zadovoljan odgovorom, ali pita da li se može odrediti neki rok. 
 
EZIO PINZAN, pročelnik, odgovara da je rok tijekom ove godine. 
 
VILI ROSANDA, IDS, pozdravlja sve prisutne. Navodi da danas u Istri imamo jedan  niz velikih  
IT firmi kako u Istri tako i u Zagrebu koje zapošljavaju veliki broj ljudi. Također imamo cijeli 
jedan niz malih firmi koje posluju već dugo godina, koje isto tako zapošljavaju veliki broj ljudi, 
prije svega mladih. Na zadnjoj sjednici Skupštine u 2018. godini usvojili smo amandman za 
izradu strateških ponuda za razvoj IT sektora u Istri. Također se raspravljalo i o potencijalu 
razvoja samog sektora, te o ulozi koju Istarska županija može preuzeti u poticanju tog sektora. 
Sada je već jasno da je to pravi smjer, firme koje postoje, dobro rade, a treba raditi i na 
otvaranju novih firmi. Trendovi su dobri, uzlazni, IT sektor u Istri zauzima sve veću ulogu.  
Pitanje Županu je što smo uspjeli napraviti u prethodnih pet-šest mjeseci u svrhu poticanja 
razvoja IT sektora? 
 
ŽUPAN zahvaljuje na ovom vrlo aktualnom pitanju. S obzirom da smo ovdje o tome 
razgovarali krajem prošle godine i obzirom da je jasan smjer razvoja naše županije, IT 
odnosno ICT sektor treba i hoće biti jedan od naših strateških opredjeljenja kada govorimo o 
budućem razvoju poduzetništva i gospodarstva. Ono što može reći je da smo imali jedan 
zanimljiv i uspješan sastanak s predstavnicima privatnih tvrtki koje se bave tim sektorom, gdje 
je otvoreno razgovarano o njihovim očekivanjima. U međuvremenu javile su se i neke nove 
tvrtke koje još ne posluju u Istri. Razgovaralo se o tome što možemo mi kao javni sektor učiniti 
da oni dođu, otvore svoje urede i da rastu i razvijaju se u našoj županiji. Ono što može reći je, 
da je to jedna izuzetno kompleksna, ali pozitivna tema, gdje su se iskristalizirale teme što oni 
žele i što mi možemo učiniti da još više damo „vjetra u leđa“ razvoju IT sektora u našoj Županiji. 
Naravno da su se na stol stavile teme, prije svega infrastrukture, brzog interneta koje ćemo 
sasvim sigurno uz pomoć europskih fondova realizirati, ali ono što je možda još važnije je 
jedan set tema koje se tiču obrazovnog sustava, stanovanja i općenito društvene infrastrukture 
od radnog vremena vrtića do prometa i parkinga. Ono što je još važno, su teme koje se odnose 



                                                             
 

na poreznu politiku, na pitanja kreditiranja, subvencija i svega onoga što nije u našim rukama. 
Želi reći da općenito, uvijek stvari treba slagati od glave i zato će se i zalagati prije nego mi 
napravimo ovu našu strategiju koja će točno pokazati smjer kojim želimo da se dalje Istra 
razvija. 
Jasno je i da će Europa velika sredstva uložiti u temu digitalne Europe, jer je Europa tu izgubila 
primat od SAD-a i Azije. Mi kao Hrvatska, trebamo slijediti primjer nekih država koje to rade 
kao npr. Estonije, koja je prva u digitalizaciji, ali i zemlja koja se želi najbrže razvijati u tom 
sektoru. Mi možemo na to utjecati kroz naše operativne programe, prihvatiti to kao prioritet i 
na tome ćemo inzistirati. U međuvremenu naša županija radi svoju pripremu s gradovima i 
općinama koja se tiče novih poduzetničkih inkubatora i sutra tehnoloških centara što se tiče 
ulaganja koliko je u našim rukama. Kao što se i danas vidi iz Rebalansa proračuna, ulažemo 
nova sredstva u obrazovanje, gradovi i općine u vrtiće. Trebamo imati još pro aktivniju politiku 
stambene izgradnje. Sada možemo već najaviti 60 milijuna poduzetničkih kredita koje ćemo 
za desetak dana otvoriti sa kamatnom stopom, ispod 1%, upravo namijenjenih našim 
poduzetnicima od kojih će veliki broj biti ICT tvrtke. Uz jednu takvu komplementarnu politiku 
siguran je da će ova Županija ostati i postati nova ICT lider regija i da zajedno sa općinama i 
gradovima osiguramo nova radna mjesta visoko sofisticirana i plaćena obzirom i na prirodne 
talente naših ljudi. Nakon toga bi sigurno i mnoge nove tvrtke, ne samo postojeće, bile 
zainteresirane otvoriti svoje urede u našoj županiji. 
 
SANJA RADOLOVIĆ, SDP, ima pitanje vezano za Kaštijun. Imamo prilike čitati u medijima 
da je Kaštijun preplavljen balama otpada. Županija izjavljuje da će taj otpad preuzeti HOLCIM, 
oni pak prebacuju lopticu preko medija da oni to nisu u mogućnosti preuzeti. 
Zanima je što mi danas odvozimo na Kaštijun, da li nešto uopće odvozimo, da li sve jedinice 
lokalne samouprave koje su sklopile sporazum, odvoze tamo otpad? 
Zašto medijima nije dozvoljen pristup u Kaštijun? 
Predlaže da se opet organizira jedna tematska posjeta Kaštijunu, i to već ovaj mjesec. 
Drugo pitanje tiče se Opće bolnice Pula, čitamo u medijima da je situacija alarmantna, nakon 
toga iz Opće bolnice demantiraju i kažu da situacija uopće nije alarmantna. 
Zamolila bi da se i pismeno dostavi u kojim područjima specijalizacije imamo točno zaposlenih 
specijalista u bolnicama, koliko ih fali, koliko se čeka na preglede, te da se objasni situacija 
da mi nemamo zaposlenog niti jednog dermatologa i da se na pregled čeka preko 500 dana. 
Također traži izvješće o stanju izgradnje i opremljenosti pulske bolnice. 
 
VALERIO DRANDIĆ, pročelnik, navodi da će sa zadovoljstvom odgovoriti po tko zna koji put, 
da situacija nije alarmantna. Nije tajna da na Kaštijunu imamo bale SRF-a očekujući odgovor 
od investitora Kaštijuna, a to je Fond za energetsku učinkovitost i predao nam nedovršenog u 
smislu završne tehnologije zbrinjavanja SRF-a koje je vrijedno gorivo koje se može na puno 
načina koristiti, ali na koji nemamo odgovora. Na sjednici Vlade koja je održana pred sedam 
mjeseci, preuzeta je obaveza Vlade da će u jednom pristojnom roku dati odgovor da li će se 
SRF zbrinjavati na nekoliko mjesta u Hrvatskoj ili u samim centrima ili će se tražiti neko treće 
rješenje. 
Holcim definitivno nije trajno rješenje, on ima potrebe za jako malim količinama SRF-a, 
otprilike tri do četiri puta manje od onoga što samo Kaštijun proizvede. 
Rješenje može biti da nam Vlada da zeleno svjetlo za termocentralu kojom bi proizvodili struju 
za potrebe u samom Kaštijunu, jer je trošak električne energije najveći trošak koji Kaštijun 
ima. Također toplinska energija bi se koristila na obližnjim poljoprivrednim površinama za 
staklenike i plastenike, za što postoji postoji veliki interes Medulina.  
Nažalost rješenje nije u našim rukama, u ovom trenutku gomilamo bale SRF- a ne želeći ništa 
raditi na svoju ruku, nadajući se da će odgovor stići prije nego što te količine postanu prevelike. 
Što se bolnice tiče, i tu imamo najprije medijske napade, pa pozitivne članke, pa smo svaki 
dan u situaciji da moramo nešto demantirati. Naglašava da situacija u Bolnici nije niti 



                                                             
 

alarmantna niti ništa drukčija od onog što je bila do sada. Probleme koje imamo, imamo već 
dugo vremena, možda su u ovom trenutku kadrovski problemi nešto izraženiji, ali mi ih 
rješavamo. Nikad u povijesti nismo imali zaposleno toliko doktora kao sada, ali standardi i 
potrebe rastu i naravno da nam kadrova fali. Isto tako je istina da na specijalizaciji imamo sve 
potrebne kadrove koji trebaju Bolnici i koje smo planirali. 
Ono što nemamo zagarantirano, zato što su propisi za nas apsolutno neprihvatljivi, ne znamo 
da li će nam se i koliko vratiti specijalizanata, jer oni nemaju nikakvu obavezu vratiti se. 
U zadnje vrijeme piše se po medijima da nedostaje 150 milijuna kn za završetak bolnice onako 
kako je zamišljeno. To je istina, jer s obzirom na protok vremena od kad je bolnica projektirana 
pa do sada, dogodilo se puno zakonskih promjena, puno normativnih promjena, a također i 
veliki tehnološki napredak. Naravno da nitko ne želi graditi novu bolnicu koja će biti tehnološki 
zastarjela. Sve promjene su prihvaćene u suglasnosti s Ministarstvom da bi bolnica bila 
tehnološki najsuvremenija moguća. 
Nastale su promjene na vatrozaštiti i to vrlo zahtjevne, dobro da je to učinjeno jer će bolnica 
biti puno sigurnija. 
Zbog svih promjena procjena je da bi se iznos od 600 milijuna kn prekoračio za 150 milijuna 
kuna. Dogovara se sa Ministarstvom zdravlja da se za toliko poveća kredit i u istom omjeru 
75%-25% nastavimo otplaćivati kredit. S obzirom da smo jako kvalitetno reprogramirali 
postojeća dva kredita od 300 milijuna, ni jednu lipu ovih 150 milijuna ne bi povećalo obaveze 
državi niti Županiji, budući da smo gotovo prepolovili kamatu u odnosu na ono što smo planirali 
i osigurali. 
Dobra vijest je u ovom trenutku nakon žalbi završen natječaj vrijedan gotovo 20 milijuna kuna 
za nabavku fiksne opreme za operacijske dvorane koji je dugo trajao i bio spor i problematičan. 
Pri kraju su i natječaji za nabavu koronografa i mamografa, otvoren je natječaj za nabavku 
fiksne opreme anesteziologije, a u izradi je i namještaj i to od domaćih,  slavonskih tvrtki.  
Tehnički pregled za zgradu boj 2 zakazan je za mjesec lipanj, a tehnički pregled za zgradu 
broj 1 za mjesec srpanj što znači da useljenje možemo očekivati nakon ljeta. 
To bi bile svježe informacije što se tiče Opće bolnice, ništa alarmantno, muče nas problemi 
koji muče cijelo hrvatsko zdravstvo. Vjeruje da će se te velike liste čekanja riješiti kada se 
prihvate neke naše inicijative vezane za zakonske promjene kojima bi se olakšalo rješavanje 
kadrovskih pitanja. 
 
SANJA RADOLOVIĆ, SDP,  zahvaljuje na detaljnom obrazloženju, koje je međutim nije niti 
malo smirilo, nije dobila sve odgovore, primjerice na pitanje da mi u Istri nemamo niti jednog 
dermatologa, te da smo rekorderi u Hrvatskoj sa 500 dana čekanja na pregled. 
Po pitanju Kaštijuna podržava sva predložena rješenja, ali s obzirom na situaciju nama treba 
rješenje sada, odmah, jer tamo se nagomilava otpad i za mjesec dana nećemo znati kamo 
ćemo s tim otpadom.  
Po pitanju daljnje  izgrađenosti i opremljenosti bolnice također je zabrinuta, jer znamo da bi 
se uopće odabrao izvođač za opremanje bolnice, treba već imati dostupna financijska 
sredstva, prilikom ugovaranja same nabave. Zamolila bi da kao što se promptno reagiralo kad 
nisu bili pozvani na otvaranje ACY marine u Rovinju i na obilazak radova na Ipsilonu, da se 
isto tako sazove tiskovna konferencija i da se pritisne Vlada i država da se konačno riješi 
problem SRF-a i nedostatak kadrova u pulskoj bolnici. 
Želi podsjetiti da joj se dostavi ono što je tražila na jednoj od prošlih sjednica, a to je popis 
članova Nadzornih odbora i Upravnih vijeća  ustanova gdje je Županija osnivač ili ima udio, 
kao i iznose naknada koje primaju. 
 
VALERIO DRANDIĆ navodi što se tiče Kaštijuna, da želimo biti legalisti i čekamo odgovor iz 
Ministarstva kojom tehnologijom smijemo zbrinjavati SRF. Mi imamo dugoročno rješenje za 
SRF, ali nemamo zeleno svjetlo za prethodno ulaganje koje je potrebno da bi se SRF počeo 
zbrinjavati. 



                                                             
 

Što se tiče bolnice, navodi da niti jednu lipu Bolnica ne troši iznad onoga što je osigurano, 
dakle neće Bolnica doći u situaciju da joj fali 150 milijuna kuna. Mi na vrijeme tražimo taj iznos 
da bi mogli kompletirati i završiti Bolnicu onako kako smo je zamislili. Još imamo 200 milijuna 
kuna na raspolaganju, međutim, želimo unaprijed znati da li smijemo ići u natječaje za 
kompletnu novu opremu, ili ćemo nažalost morati neku nabavku reducirati i zadovoljiti se 
starom opremom.  
 
PREDSJEDNIK napominje da će pismeni odgovor na pitanje vijećnica Sanja Radolović dobiti 
naknadno. 
 
IRENA PERUŠKO, IDS, pozdravlja sve prisutne. Istarska županija je jedna od vodećih u 
Republici Hrvatskoj po povlačenju sredstava iz EU fondova. Već sad znamo da je novi 
proračun Europske komisije koji je najavljen za novo razdoblje 2021.-2027. od 373 milijarde, 
Hrvatskoj je dodijeljeno 9,9 milijardi što je za 8,6% više od prethodnog razdoblja koje je sad 
na isteku. Glavne značajke su na inovacijama, digitalnim tehnologijama, potporama 
poduzetništvu, osuvremenjivanju  industrije i jako je pojednostavljen pristup mehanizmu. 
Zanima je da li se krenulo u pripremu i izradu nove Županijske razvojne strategije kako bismo 
mogli pripremati nove razvojne projekte, da budemo još bolji u povlačenju sredstava, a u cilju 
zaštite lokalnih i županijskog proračuna. 
 
ŽUPAN podsjeća da imamo postojeću Razvojnu strategiju na snazi do 2020. godine. Ono što 
misli da je jedino ispravno, mudro i opravdano je da uvijek Županijska razvojna strategija bude 
usklađena s planom višeg reda, tj. strategijom višeg reda, državnom. S obzirom na naš model 
kako u ovoj financijskoj omotnici koja završava sljedeće godine, a ne vidi nekih naznaka da 
će se taj model promijeniti, Hrvatska ugovara europska sredstva. Naravno da naša strategija 
treba biti usklađena s državnom i naravno da onda država koja izrađuje operativne programe 
treba poštivati naše lokalne, regionalne prioritete koje mi trebamo iskomunicirati s gradovima 
i općinama. Iz tog razloga mi nismo još izradili novu Županijsku strategiju, moramo pričekati 
novi kohezijski proračun tj. novu financijsku omotnicu da vidimo gdje će biti naglasci i na koja 
područja najviše možemo aplicirati naših projekata. Trebamo vidjeti naše razvojne potencijale 
i prioritete s gradovima i općinama. Kroz Zajednicu županija dao je inicijativu koju su podržali 
svi župani, da država predvidi u sljedećim proračunima fond pomoći i javnom i privatnom 
sektoru za lakše premošćivanje financijskih obaveza. Potrebna je velika suradnja s resornim 
ministarstvom, Vladom i usklađenost s kohezijskom politikom. Zbog toga se održavaju 
sastanci i preko našeg Regionalnog koordinatora, a i na nivou Zajednice županija, kako 
posložiti cijelu tu „piramidu“, jer ovdje ne može biti soliranja ili pojedinačnih igrača.  
U prijedlogu rebalansa zbog toga imamo jedan zahvat u ustanovu Regionalni koordinator, što 
je dobar potez ministarstva, gdje ćemo dobivati natrag  tehničku pomoć za plaće, kako bi ljudi 
koji će raditi u našoj novoj ustanovi, radili između ostalog i na koordinaciji općina, županija i 
davali vrlo jasne smjernice prema nacionalnom nivou, kada govorimo o operativnim 
programima. Mišljenja je da do sada nismo učinili greške, lideri smo u svemu tome, zajedno i 
s našim tvrtkama i privatnim sektorom, ali krajnje je vrijeme da napravimo novi iskorak 
temeljen na našim prioritetima koji moraju biti jasni i kojih treba biti pet ili šest i koji moraju biti 
usklađeni s nacionalnim prioritetima i budućim financijskim razdobljem 2021.-2027. U tom 
smjeru su važni svi kontakti i sastanci kako bi cijela Hrvatska, a samim time i Istarska županija 
bila uspješna barem kao do sada, ili uspješnija. U tom cilju sve države trebaju učiniti jedan 
napor, najviše one manje razvijene gdje spada i Hrvatska, kako zbog Brexita ne bi onih 15% 
došlo na 30% sufinanciranja. 
 
PREDSJEDNIK poziva vijećnicu Neviju Poropat, koja izjavljuje da je već dobila odgovor na 
pitanje koje je htjela postaviti. 
 



                                                             
 

DAMIR GRÜNBAUM, Živi zid, pozdravlja sve prisutne. Navodi da je uvijek govorio da Uljanik 
nisu dizalice, obala, već Uljanik su ljudi. Ima ih sve manje i oni što su preostali, gladuju. Ono 
što smo im pomogli bilo je za jednu „špežu“. Pita da li ćemo opet pomoći radnicima Uljanika? 
Mišljenja je da bismo trebali. 
 
ŽUPAN zahvaljuje na pitanju i prijedlogu i navodi da puno puta razmišljanja budu različita, ali 
danas razmišljamo jednako. Puno puta smo ovdje razgovarali o pitanjima Uljanika. Osobno 
ima puno prijatelja s kojima je bio na fakultetu, koji danas nažalost ne rade u Uljaniku, ali koji 
bi se itekako vratili kada bi se učinilo ono što smo prije govorili i da se učini jedan strateški 
okvir i nađe strateški partner, ponovno pokrene proizvodnja. Prije toga da se deblokiraju računi 
i isplate zaostale plaće. Ono što može reći je da su sve, općine, gradovi i Županija dogovorili 
zajedničke principe pomoći, a to je da se Županija prije svega bavi poticanjem poduzetništva, 
otvaranjem novih tvrtki, poticanjem samozapošljavanja, prekvalifikacije, stipendiranjem i 
sufinanciranjem poduzetničkih kredita. Neće se slučajno od sljedećeg tjedna novih  60 milijuna 
kuna implementirati u Istarsku županiju s kamatom manjom od 1%, a općine, gradovi i 
ministarstvo socijalne skrbi s upravo takvom, prije spomenutom pomoći. Naravno, to ne znači 
da ćemo mi zatvoriti svoja vrata za pomoć, pomažemo i pomoći ćemo. Apelirao bi prije svega 
na one kojima je to i zakonska obaveza, da to čine, a mi ćemo kao i do sada aktivno 
sudjelovati. Želi iskoristiti ovu priliku, da još jednom kaže da su „i škare i platno“ u rukama 
države i da je konačno došlo vrijeme da se ova situacija iscrpljivanja prekine, da se učini 
međufinanciranje i nakon toga s novim kapitalom deblokiraju računi i pokrene proizvodnja, za 
koju vjeruje da je, iako u manjem obimu, apsolutno moguća. 
 
DAMIR GRÜNBAUM, Živi zid, navodi da je Župan išao u jednu širinu, a mislio je  tu konkretno 
na jednu brzu pomoć, odmah, sada, jučer. 
 
ZVONKO LIOVIĆ, HNS,  pozdravlja sve prisutne. Reći će nekoliko riječi o energetskom okviru 
u kojem se Istra danas nalazi i dotaknut se dokumenata koje smo već usvojili. Pri tom misli na 
razvojnu strategiju do 2020. godine, kao i onu koja je u pripremi za razdoblje od 2021. do 
2027. godine. U Hrvatskoj na nacionalnoj razini priprema se hrvatska energetska strategija. 
Tzv. Zelena knjiga postavlja podloge za izradu spomenute strategije. Ono što bi kao Hrvatska 
narodna stranka u Istri otvorio jedno pitanje, vezano je uz energetske potencijale Istre iz 
obnovljivih izvora energije. Koristi priliku i htio bi dati prijedlog da Istarska regionalna razvoja 
agencija IRENA pokrene studiju kojom će ispitati koji su to energetski potencijali u Istri iz 
obnovljivih izvora energije da li su to solarne, vjetroelektrane, geotermalna energija, SRF, koji 
kao što smo prije čuli postoji, oko 50.000 tona godišnje. 
Dakle, potrebno je pronaći odgovore na pitanja u što potencijalni ulagači u obnovljive izvore 
energije mogu ulagati, da sasvim sigurno postoji potencijal iz obnovljivih izvora. Istri nedostaje 
instaliranje kapaciteta od 100 megawata električne energije, što znači da bi energetska 
samodostatnost trebala postojati i da je promptno hitno ulaganje u izvore energije, a tim bolje 
ako su to obnovljivi izvori. Zato misli da bi IRENA mogla biti prava adresa koja bi iz fondova 
Europske unije mogla povući određena sredstva da se utvrdi koja će to potencijalna ulaganja 
biti u Istri u obnovljive izvore, da se napravi jedna studija, te da nas IRENA o tome polugodišnje 
izvještava. Nije tajna da je objavljen javni natječaj da Hrvatska elektroprivreda želi kupovati 
projekte iz obnovljivih izvora energije, tako da se treba pripremiti, jer takve studije su vrlo 
složene, dugačke, moraju se izvršiti razna mjerenja. Svakako apelira da se i imovinsko-pravno 
maksimalno pojednostave stvari, a tu je potrebno i još riješiti neke elemente, visibiling studija 
i pronaći razumijevanje i komunikaciju sa javnošću da bi se mogla realizirati jedna takva 
investicija. 
 
ŽUPAN se želi zahvaliti na ideji i pohvaliti inicijativu, koja je više nego dobrodošla i ispravna. 
Ovdje u Skupštini razgovaramo o različitim strategijama, koje nakon toga implementirano, da 



                                                             
 

li je to kulturna strategija, strategija razvoja ljudskih potencijala ili neka druga. Podržava sve 
što je rečeno i smatra da je dobro adresirana Istarska razvojna agencija, s time da je mišljenja 
da tu mogu dosta sudjelovati i europski fondovi. Ono što mi želimo poštivati je Pariški 
sporazum koji je tu nemilosrdan i konkretan, a da bi ga mogli poštivati trebamo imati jasnu 
strategiju, a nakon toga smjerove djelovanja svake godine kroz proračune, javne politike. 
Dakle odgovor je „da“ i apsolutno prvi korak je spomenuti dokument. 
 
PREDSJEDNIK konstatira da je isteklo vrijeme predviđeno za ovu točku dnevnog reda. Za 
sljedeću sjednicu ostali su vijećnici Divna Radolović Rosanda, Davor Komar i Ljerka Peruško. 
Molio bi vijećnike i izlagače da se pokušaju držati predviđenog vremena. Vijećnik Davor Komar 
poslao je pismenim putem jedan prijedlog, koji je vrlo značajan jer se radi se o problemu 
otežanog prolaska osoba s invaliditetom na istarskom Ipsilonu, te predlaže da se iskaže 
podrška za rješavanje tog problema. Predlaže Županu da preuzme koordinaciju s čelnicima 
Bina Istre, te da se riješi taj problem tehničke prirode, za besplatno korištenje auto-ceste. 
Predlaže da se objedine točke Ad3 i Ad4 u izlaganju i raspravi, s čime su se složili vijećnici. 
 

AD – 3 
Prijedlog Godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Istarske županije za 2018. 

godinu 
 
 

AD – 4 
Prijedlog Odluke o raspodjeli rezultata za 2018. godinu 

 
 
TATJANA MATOŠEVIĆ, pročelnica UO za proračun i financije, prezentira Godišnji izvještaj 
putem Power Point prezentacije. 
Navodi da je ukupno ostvareno 904.813.000 prihoda unutar kojeg se 904 milijuna odnosi na 
tekuće i posebne prihode, a 373.000 kuna na kapitalne prihode. Istovremeno je realizirano 1 
mlrd 31 milijun kn rashoda od kojih se 815 milijuna odnosi na tekuće rashode, odnosno 
rashode poslovanja, a na kapitalne rashode 215 milijuna kuna. U odnosu na plan, prihodi su 
realizirani indeksom 94 i 13% su veći od prihoda ostvarenih u 2017. godini. Rashodi su 
iskazani u odnosu na plan indeksom 80 i za 23% veći u odnosu na 2017. godinu. Rezultat 
poslovanja u 2018. godini je višak od 36.322.000 kuna, od čega se 13.735.000 kn odnosi na 
višak Istarske županije, a 22,5 milijuna kuna na višak proračunskih korisnika. Ovaj će se višak 
uobičajeno, kroz odluku o rasporedu rezultata poslovanja ugraditi u Prve izmjene i dopune 
Proračuna, a isto to čine i naši proračunski korisnici sa svojim financijskim planovima. 
Kod strukture prihoda, najznačajniji su prihodi iz drugih proračuna, radi se o prihodima koje 
zdravstvene ustanove ostvaruju od HZZO-a, iznos od čak 388 milijuna kuna, dalje slijede 
prihodi iz drugih proračuna i porezni prihodi, znači prihodi od prodaje proizvoda i usluga, to su 
prihodi u pravilu od proračunskih korisnika. Četvrti po značaju su prihodi od upravnih i 
administrativnih pristojbi. 
Detaljnije su prikazani ostvareni prihodi uključujući primitke od zaduživanja i razdvojeni su na 
prihode Istarske županije i prihode proračunskih korisnika. Udio županije i proračunskih 
korisnika u ukupnim prihodima se ne mijenja, Županija sudjeluje sa 29%, a proračunski 
korisnici sa 71%. 
Porezni prihodi u ukupnim prihodima sudjeluju sa 18%, dok u prihodima koje ostvaruje 
Županija samostalno bez proračunskih korisnika, sa čak 57%. 
Prihodi od poreza na dohodak su realizirani sa 141 milijunom kuna, unutar kojih se 115 
milijuna odnosi na nenamjenski dio, a gotovo 26 milijuna kuna na dio namijenjen 
decentraliziranim korisnicima. U odnosu na prethodnu godinu, nenamjenski dio poreznih 



                                                             
 

prihoda  veći je za 21%, a za decentralizaciju, odnosno naše korisnike za 16%. Realizacija od 
99% je realizirana kroz naše županijske korisnike, u ukupnom iznosu od 16.300.000 kuna. 
Vezano uz rashode, udio Županije iznosi 17% ili 182 milijuna kuna, a svi proračunski korisnici 
83% ili 886 milijuna kuna. 
Ove su brojke prikazane po organizacijskoj klasifikaciji, po našim upravnim odjelima 
uključujući i proračunske korisnike iz njihove nadležnosti. 
Ističe da dva naša Upravna odjela, za zdravstvo i za obrazovanje nose ukupno 85% 
proračunskih rashoda. Za njima slijede Upravni odjel za održivi razvoj i Upravni odjel za 
poljoprivredu sa svojim proračunskim korisnicima. 
Isto tako prikazani su rashodi, odnosno izvršenje po proračunskim korisnicima, od ukupno 886 
milijuna kuna, 720 milijuna ili 81% proračuna je realizirano kroz ustanove u zdravstvu. Zatim 
najveći udio u realizaciji proračuna za 2018. godinu u dijelu koji se odnosi samo na 
proračunske korisnike, imaju Domovi za starije i osnovnoškolske i srednjoškolske ustanove. 
Naši se proračunski korisnici financiraju iz različitih izvora, najznačajniji je prihod koji 
zdravstvene ustanove ostvaruju od HZZO-a, a također financiraju se i iz prihoda Istarske 
županije. Prošle godine se radilo o iznosu od 37.289.000 kn, a od ovog iznosa 34 milijuna 
kuna se odnosi na naše nenamjenske prihode, porezne prihode namijenjene našim 
proračunskim korisnicima, dok se preostalih 3 milijuna financira iz namjenskih prihoda, 
koncesija na pomorskom dobru i koncesija u zdravstvu. 
Što se tiče plana razvojnih programa, novim Zakonom o proračunu ovo Izvješće neće više biti 
sastavni dio Godišnjeg obračuna proračuna, međutim u 2018. godini od ukupno planiranih 
452 milijuna kn ostvareno je 51% planiranih razvojnih programa, dakle njihova realizacija po 
pojedinim kapitalnim projektima u našem Godišnjem izvještaju u čl. 7 je detaljno obrazložena. 
Neki od kapitalnih projekta koji su se provodili protekle godine i čije se provođenje nastavlja i 
u tekućoj godini su Opća bolnica Pula, započela je izgradnja zdravstvene stanice u Vodnjanu, 
Zavoda za javno zdravstvo. Intenzivno su se odvijali i radovi oko dogradnje i opremanja Doma 
za starije Domenico Pergolis u Rovinju, započeo je projekt izgradnje sustava navodnjavanja 
Červar Porat-Bašarinka, kontinuirano se ulaže u osnovne i srednje škole, u lučku 
infrastrukturu, kao i redovno se kroz pomoći namijenjen našim jedincima lokalne samouprave 
prate regionalni razvojni projekti.  
Vezano uz odluku o izvršavanju proračuna, rezultat poslovanja prethodne godine prenosi se 
u tekući plan 2019. godine. 
 
PREDSJEDNIK otvara raspravu po Klubovima. 
 
SANJA RADOLOVIĆ, Klub SDP-HSU-SDSS, postavlja pitanje o dinamici dogradnje Doma 
za starije Alfredo Štiglić u Puli. Da li se nešto prebacilo za sljedeću godinu i kakva je situacija 
s imovinsko-pravnim odnosima, vezano na problematiku sa Hrvatskim zavodom za mirovinsko 
osiguranje, te koliko sada konkretno iznosi stopa zaduženosti Istarske županije? 
 
PREDSJEDNIK ističe da smo na točki Godišnji izvještaj, a ne Rebalans. Ostat će pitanje za 
kasnije. 
 
VILI ROSANDA, Klub IDS-HNS-ISU-HSLS-ZELENI ,navodi da je vidljivo iz dostavljenih 
materijala da je Proračun stabilan, po stupnju izvršenosti vidljivo je da je itekako dobro 
planiran. Raduje ga da nastavljamo sa popriličnim udjelom proračuna u razvojnim projektima, 
tako da je u prošlogodišnjem proračunu utrošeno 21% ukupnog proračuna u razvojne projekte. 
Ono što je također jedan razlog za optimizam je rast prihoda od poreza na dohodak, što bi 
značilo da raste stopa zaposlenosti, te da rastu i prosječne plaće. 
 
PREDSJEDNIK zaključuje raspravu i taje točku Ad3 na glasanje. 
 



                                                             
 

Nakon provedenog glasanja, Skupština Istarske županije sa 35 glasova ZA i 3 glasa PROTIV 
usvaja 
 

GODIŠNJI IZVJEŠTAJ 
o izvršenju Proračuna Istarske županije za 2018. godinu 

 
 
sa  35 glasova ZA i 3 glasa PROTIV donosi 
 

ODLUKU 
 o raspodjeli rezultata za 2018. godinu 

 
 

AD – 5 
Izvješće Župana Istarske županije za 2018. godinu 

 
 
ŽUPAN prezentira Izvješće putem Power Pointa. 
Želi se zahvaliti na suradnji, koja posebno dolazi do izražaja u izazovnim godinama kao što je 
bila 2018. godina. Kad pogledamo 2018. godinu vidimo da smo mudro vladali situacijom i da 
nismo „letjeli“ iznad svojih mogućnosti i ono što je najvažnije, puno smo konkretnih projekata 
realizirali unatoč raznim iskušenjima i čestim zakonskim promjenama. Otežavajuća je bila i 
situacija oko Uljanika i koja ima aplikacije na Županijski proračun, a da ne govorimo na ljude 
koji rade u Uljaniku. Zatim tu je gradnja Nove bolnice, Kaštijun, onečišćenje u Raškom zaljevu 
što sve utječe na aktivnosti i financije.  
Navodi najznačajnije projekte i ostvarenja u 2018. godini kao što je sufinanciranje kreditne 
linije ukupno 105 milijuna kuna, zatim za poticanje razvoja poduzetništva 1.08 milijuna kuna 
potpora, potpisan je ugovor o dodjeli sredstava za EU projekt REI II, te odobren 31 zajam iz 
Fonda za razvoj poljoprivrede i agroturizma. 
Ističe i dobru turističku sezonu 2018. u koju je uloženo puno truda i energije. Prvi smo izradili 
studiju Privatnog smještaja, usvojili Strategiju razvoja vinarstva i vinogradarstva do 2030. 
godine, te intenzivno nastavili aktivnosti na projektu Istra BIO regija. 
Ističe osnivanje Javne ustanove Regionalni koordinator Istarske županije za europske 
programe i fondove. 
Radimo na razvoju vatrogastva kako bi osuvremenili opremu, što je vrlo važno ulaganje. 
Vrijedi istaknuti i početak radova na Istarskom ipsilonu. Također ulagat će se u pročišćavanje 
otpadnih voda i ne manje važno, gdje radimo zajedno sa gradovima velike infrastrukturne 
projekte opremanja prije svega ruralnog područja brzim internetom. 
U socijalnoj skrbi veseli činjenica da radimo velike iskorake u Bolnici dr. Martin Horvat u 
Rovinju, zajedno sa Porečko-pulskom biskupijom gradimo hospicij blaženog Miroslava 
Bulešića. 
Također svake godine dodatno ulažemo i u Domove za starije. 
Ističe ulaganje u mlade, obrazovanje i znanost. Po izdvajanju u kulturu, Istra je pri samom 
vrhu. 
Što se tiče Županijske uprave navodi da imamo uvijek odlično mišljenje kada govorimo o 
transparentnosti rada i o digitalizaciji Istarske županije, što pridonosi bržem, efikasnijem i  
učinkovitijem rješavanju predmeta. 
Na kraju zahvaljuje na suradnji svim pročelnicima, suradnicima, zaposlenicima i vijećnicima, 
te se veseli budućoj suradnji. 
 
PREDSJEDNIK zahvaljuje Županu na uvodnom izlaganju i otvara raspravu po Klubovima. 
 



                                                             
 

DAMIR GRÜNBAUM, Živi zid, mišljenja je da je ovo Izvješće kao i sva prethodna do sada, 
dimna zavjesa kako bi se sakrilo ono što se zapravo događa u Istri. Nažalost, povijest će 
govoriti o županu, kao županu za čijeg je mandata propao Uljanik. O županu koji je te 2018. 
godine nešto mogao učiniti, a nije ništa. Naprotiv svojim djelovanjem i ignoriranjem svih 
kriminalnih djela vezanih za staru Upravu, još će više gurnuti Uljanik u ponor beznađa, a time 
na neki način i cijelu Istru. Kada bi pravosuđe u Hrvatskoj zaista djelovalo ne bi stali na 
dvanaest uhićenih. Osobno očekuje nakon izbora još uhićenja. Malverzacije vezane za Uljanik 
plovidbu i Viktor Lenac, izlaze sve više na vidjelo. 
U izvješću se ne spominju enormna poskupljenja, a to je ono što građane najviše zanima, 
koliko se poseže u njihov novčanik. Umjesto da se zaštiti građane legalne pljačke koje su 
rezultat neodgovornosti i nestručnosti, to se krije ovakvim izvješćima. 
Kaštijun će poskupiti odvoz smeća, primarna reciklaža će to još pogoršati, a svejedno ste 
pisali u medijima da to nećete dozvoliti, da to neće pasti na teret građana Istre, koji će to na 
kraju ipak morati platiti. Neće govoriti sada o problemu odvodnje i pročišćavanja otpadnih 
voda, koliko će tek to poskupiti cijenu vode. Znamo da su i ostali energenti poskupjeli i 
Istranima više zbilja nije lako. 
U izvješću se ne spominje Lakota, najveća ekološka katastrofa koja je pogodila Istru. Nije 
proglašena elementarna nepogoda u dolini Pazinčice, a znamo gdje je proglašena. Upravni 
odjel za održivi razvoj i Natura histrica jedni su od direktnih krivaca za tu katastrofu, i nikome 
ništa. 
Šutnja, ignoriranje, dokle ćemo tako? 
Ono što može istaknuti kao pozitivno, su Opća bolnica i druge stvari, ali ove prethodno 
nabrojene stvari sve to pozitivno zasjenjuju. 
 
VILI ROSANDA, Klub IDS-HNS-ISU-HSLS-ZELENI, neće komentirati kolegu Grünbauma, to 
je učinjeno na stotine puta i ne želi se vraćati nazad.  
Brojke su jasne, Istra je snažna regija, regija koja raste, razvija i ide naprijed. Gradimo bolnicu, 
domove za starije, kreditiramo poduzetnike. Neće reći da se ovdje najbolje živi, ali to je regija 
u kojoj se najmanje loše živi. Brojna istraživanja potvrđuju da su naši gradovi i općine s 
najvećim standardima i kvalitetom za život i našu županiju kao jednu od najbogatijih županija 
s najvećim standardom i kvalitetom života u Hrvatskoj. Šampioni smo turizma, dobri smo i u 
poljoprivredi, maslinarstvu. Imamo sektore koji rastu i koje trebamo podržati. Do sada kao i u 
većini zemalja u tranziciji, ima ljudi koji su otišli, međutim trebamo biti pozitivni, gledati naprijed 
i napraviti jedan plan kako dio tih ljudi privući natrag, jer to je moguće. Slovenija je primjer 
zemlje gdje raste BDP, rastu prosječne plaće i koja ima pozitivne trendove, nakon deset 
godina od ulaska u Europsku uniju, uspijeva vraćati ljude koji su otišli. Dobra stvar je da ti ljudi 
koji se vraćaju imaju jedno dodatno iskustvo i znanje i dodatni su potencijal. 
Mišljenja je da ukoliko ovako nastavimo ali i ako ubrzamo, da ćemo uspjeti privući još 
obrazovanih i kvalitetnih kadrova. Da bismo to postigli moramo nastaviti s brandiranjem Istre 
koja je do sada poznata po tartufima, vinu, kao regija u koju je dobro doći, dobro pojesti, dobro 
se odmoriti. Puno ozbiljnije treba početi raditi na izgradnji jednog identiteta regije u koju vrijedi 
i isplati se doći raditi, jedne regije dobrih i sigurnih radnih mjesta, ali i visoke kvalitete života. 
Siguran je da mi to možemo, mi to već sada nudimo, samo bi trebali naći načina da to još 
možda malo bolje prezentiramo. 
 
PREDSJEDNIK zatvara raspravu po Klubovima i otvara pojedinačnu raspravu. 
 
GORAN POROPAT, Živi zid, pozdravlja sve prisutne. Želi se osvrnuti na tzv. kapitalni projekt 
sustava navodnjavanja. Kao što je već jednom za ovom govornicom rekao, u nazivu projekta 
stoji da to projekt  za razvoj ruralnog područja. Sustav svojim gabaritima očito, i u 
konzultacijama sa strukom, nije namijenjen poljoprivredi. Tih 108 milijuna kuna moglo se 
iskoristiti na način da se osiguraju manji sustavi navodnjavanja za stotinjak i više 



                                                             
 

poljoprivrednika. Veći dio sustava obuhvaća zemljište u koncesiji tvrtke Agrolaguna, a čiji 
vlasnici uopće nemaju ambiciju baviti se poljoprivredom. 
Mišljenja je da se javni novac koristi za privatne svrhe. Kada znamo da se u blizini tog 
područja, pored naselja Červar Porat, sukladno urbanističkom planu gradi golf igralište, priča 
poprima sasvim drugu dimenziju. 
Napominje kolegi Rosandi da sve ono o čemu je pričao, bilo je prilike učiniti zadnjih trideset 
godina. 
 
ZVONKO LIOVIĆ, HNS, navodi da za razliku od Živog zida koji uvijek kroz teatralnost i 
populizam traže svoj medijski prostor, detaljno je pogledao ovo Izvješće. Vrlo je impresivan 
popis projekata koji su započeti, koji su završeni ili su u tijeku, te želi čestitati Županu i 
suradnicima na dobro odrađenom poslu. Ono što ga je ponukalo da se javi za riječ, je zaključak 
i zahvala Župana vijećnicima gdje se spominje kolegijalnost, fer politička borba u ovoj 
Skupštini. Mora spomenuti kada su prije godinu i pol kao partneri, razgovarali o poreznoj 
reformi, kada su se radile neke projekcije da će Istarska i Primorsko goranska županija izgubiti 
dio sredstava u smislu financiranja Proračuna županije, međutim tada je imao informacije iz 
ministarske razine da su rađene projekcije i neka procjena gdje se sa strahom mislilo da će 
Istra izgubiti, neće dogoditi, jer se upravo u tu procjenu ukalkuliralo rast plaća i zaposlenosti, 
kao i rast društvenog proizvoda. Rezultat je toga da smo završili 2018. godinu vrlo dobro, 
svakako osjeća tu element istrijanstva i brižljivog upravljanja sredstvima proračuna, tako da 
nas je sve to skupa potaknulo da budemo još obzirniji prema javnom novcu, te da se 
ponašamo u maniri dobrog gospodara. 
Na kraju mora spomenuti da je ovaj Proračun izvrstan, odnosno da je Godišnje izvješće 
Župana na nivou, te da će ga HNS prihvatiti. 
 
DAMIR GRÜNBAUM, Živi zid, želi reći da se sjeća doba u Istri prije rata koja je tada bila 
četvrta ili peta regija po razvijenosti u tadašnjoj Jugoslaviji, a BDP je bio na razini slovenskog. 
Vi ste pokušali nastaviti taj trend, u čemu zadnje vrijeme ne uspijevate.  
Župan se može sam braniti,  ne trebate u svojoj raspravi o njegovom Izvješću mene 
spominjati. 
 
VANDA POROPAT, IDS, pozdravlja sve prisutne. Nije ovdje da brani nikoga, ali mora 
konstatirati, ako pogledamo oko sebe, kompletan razvoj, ljude, građane koji napreduju, grade, 
dograđuju, žive od turizma, poljoprivrede.  
Ne znam zašto se trudite, prvo nas ovdje, uvjeriti da je tako loše, jer vi toliko puta ponavljate 
istu stvar kao da želite sve nas ovdje uvjeriti da je baš tako. Ne, nije tako. Zahvalna sam i 
sretna što živim ovdje, što ćemo uskoro moći koristiti Novu bolnicu, što možda nažalost drugi 
ne uspijevaju napraviti zbog situacije, zbog iseljenja stanovništva, što slušamo svaki dan. 
Zato pohvaljuje i želi da i dalje tako usmjeravamo sredstva, zajedno sa pratećim službama 
koje jako dobro i kvalitetno rade na tome da se svaka kuna usmjeri u dobrom pravcu. Sretna 
je što će se u Domu za starije Rovinju uskoro moći smjestiti još pedesetak osoba. 
Još jedanput pohvaljuje, a naravno da uvijek može bolje. 
 
ŽUPAN, zahvaljuje svima što većina ovu pozornicu ne koristi kao neku političku tribinu, bez 
obzira što sada ulazimo u ciklus izbora, pa pretpostavlja da će biti više inspiriranih pojedinaca 
i stranaka koje žele ovdje nešto reći, ali vidi da danas toga nije bilo osim u manjem dijelu, u 
par rasprava, koje itekako može razumjeti. Ne želi se braniti ali osjeća potrebu reći gospodinu 
Grünbaumu ako ima bilo kakvih saznanja o bilo kome, što je ovdje prije rekao oko nekakvih 
kriminalnih radnji, da napiše ime i prezime, da adresira, da pošalje institucijama da provjere. 
Kao što smo i u proteklom mandatu govorili jednom vijećniku, tako će i sada reći da ne bi 
netko mislio da netko nekoga želi sakriti ili zaštititi, ukoliko se ogriješio o zakon. 



                                                             
 

Gospodinu Lioviću se želi zahvaliti na puno konkretnih aktivnosti gdje možemo određene 
stvari učiniti, i siguran je da će biti puno konkretnih tema i u budućnosti. Naravno da Istra kao 
niti bilo koja druga županija nije izolirani otok i naravno da ne možemo u jednoj super 
centraliziranoj državi samo odlučivati o zakonima i financijama. Zbog toga jasno da nismo 
sami ni krivi a niti zaslužni za mnoge stvari koje se ovdje dešavaju. Zato uspoređivati BDP 
Istarske županije i nekog grada, npr. Maribora je iluzija obzirom na cijeli kontekst i činjenicu 
da je Slovenija malo prije od Hrvatske, ušla u Europsku uniju.  
Kada govorimo o navodnjavanju, ako su Hrvatske vode prepoznale taj projekt, ako je 89 
korisnika potpisalo pismo namjere i ako imamo 100% financiran projekt, da se nešto izgradi 
na području Istre, danas u Poreču, sutra negdje drugdje, a da ta voda ne završi u moru, to je 
apsolutno pozitivan projekt. Taj projekt vodi Ministarstvo poljoprivrede i Hrvatske vode iz 
Europskih fondova. 
Na kraju, zahvaljuje na današnjoj diskusiji. 
 
PREDSJEDNIK zaključuje raspravu i daje točku na glasanje. 
 
Nakon provedenog glasanja, Skupština Istarske županije sa 36 glasova ZA i 1 glasom 
PROTIV usvaja 
 

IZVJEŠĆE 
Župana Istarske županije za 2018. godinu 

 
 
PREDSJEDNIK navodi da se pridružuje svima koji su iskazali zadovoljstvo ovim Izvješćem, 
načinu rada i čestita Župana na svemu do sada kao i na odličnoj suradnji s ovom Skupštinom. 
 

AD – 6 
Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na Prijedlog Godišnjeg izvještaja o 

izvršenju Financijskog plana Županijske uprave za ceste Istarske županije za 2018. 
godinu 

 
 
PREDSJEDNIK obzirom da su se vijećnici izjasnili da nije potrebno obrazloženje po ovoj točki, 
otvara raspravu. 
 
SANJA RADOLOVIĆ, SDP, pita što je bilo s konkretnim prijedlogom i Zaključkom svih 
vijećnika da će se uputiti dopis prema nadležnom Ministarstvu zahtjev za izmjenu zakonske 
regulative, budući da ŽUC-evima, svima, ne samo u Istri, redovito nedostaje sredstava za ono 
što bi sve htjeli investirati, da se iz jedne litre naftnih derivata izdvaja 10 lipa, te da 15% 
naknade za registraciju vozila ide ŽUC-evima. 
Također pita vezano na Nacionalni program sigurnosti cestovnog prometa za 2019. godinu za 
što se ovaj ŽUC kandidirao, koji iznos sredstava je dobiven? 
 
BORIS ROGIĆ, IDS,  pita ravnatelja ŽUC-a da li se u 2018. godini nešto pokrenulo, tj nastavilo 
s izradom projekta rekonstrukcije županijske ceste Kršan – Sveta Nedjelja. Da li ima naznaka 
kada bi se ti projekti završili, odnosno kada bi započela rekonstrukcija? 
 
ROBI ZGRABLIĆ, ravnatelj ŽUC-a, pozdravlja sve prisutne. 
Što se tiče pitanja u vezi zahtjeva prema Ministarstvu, u toku ove godine formirane su radne 
skupine u Ministarstvu gdje su prisutni i konzultanti svjetske banke koji rade kompletan snimak 
stanja svih cesta, županijskih, državnih i lokalnih i izradit će završni prijedlog. Na osnovu toga 
Ministarstvo bi trebalo donijeti svoju odluku kao što je prethodno spomenuto. Trebalo bi 



                                                             
 

sačekati da se vidi što će Ministarstvo predložiti, negdje u svibnju bi trebao taj materijal biti 
gotov, te bismo onda imali sve potrebne informacije. 
Što se tiče spomenutog Nacionalnog programa, mi smo tu kandidirali dionicu Žbandaj-Sveti 
Lovreč, jer je i policija potvrdila da je to opasna dionica, obzirom da je kolnik dosta oštećen. 
Sredstva ove godine nismo dobili, najviše što je bilo moguće dobiti je 700.000 kuna, a 
dodijeljeni su za rješavanje određenih prometnih projekata u nekim gradovima i općinama.  
Za dionicu Kršan- Boljevići, završena je kompletna tehnička dokumentacija. Ove godine smo 
Planom predvidjeli 700.000 kuna inicijalnih sredstava za okvirni sporazum, a investicija bi 
trebala biti gotova u 2020. godini, a u kojem obimu i dužini još se ne zna, zavisi od financijskih 
sredstava kojima budemo raspolagali. 
 
PREDSJEDNIK zaključuje raspravu i daje točku na glasanje. 
 
Nakon provedenog glasanja, Skupština Istarske županije JEDNOGLASNO donosi 
 

ZAKLJUČAK 
 o davanju suglasnosti na Prijedlog Godišnjeg izvještaja o izvršenju Financijskog 

plana Županijske uprave za ceste Istarske županije za 2018. godinu 
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a. Prijedlog Prvih izmjena i dopuna Proračuna Istarske županije za 2019. 
godinu 

b. Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o izvršavanju proračuna 
Istarske županije za 2019. godinu 

 
ŽUPAN navodi da kada govorimo o rebalansu, ova godina je pokazala da smo dobro planirali 
proračun i da je unatoč situaciji on stabilan i siguran. Sada smo se odlučili na rebalans, kako 
bi prije svega uskladili dinamiku određenih aktivnosti, tu misli na trenutačne obaveze, gradnju 
Medicinske škole, ulaganja u domove za starije, ali i pokrenuti nove programe i inicijative ili 
financijski „podebljati“ postojeće.  
Ideja je bila da se više Rebalans ne dira do devetog ili desetog mjeseca, ako ne bude nekih 
nepredviđenih okolnosti, te da bez obzira na neke upitnike koji stoje iznad nas, kao što je 
onečišćenje u Raši, Uljanik, gradnja Bolnice, Kaštijun, da se osigura mirno odvijanje svih 
aktivnosti. 
Zbog toga je zauzet stav da se porez na dohodak, koji se dobro puni, planira u rebalansu na 
razini izvršenja prošle 2018. godine, te da povećanje poreznih sredstava uložimo u nove 
investicije i projekte. Tu prije svega misli na sredstva predviđena za Klub studenata Istre u 
Zagrebu, za zgradu Admiraliteta u Puli kojoj je nužna sanacija. 
Također 2.670.000 novih sredstava za domove za starije, 3.245.000 za škole i vjeruje da će 
nas tu i država pratiti. 
Planira se urediti i Kuća kaštela u Momjanu što je nastavak objedinjavanja različitih tema u 
kulturi. 
Izražava zadovoljstvo da se povećavaju sredstva za Sveučilište, isto tako i za hitnu medicinu. 
Važno je reći da kredit za gradnju Medicinske škole nećemo ove godine potrošiti, ali se nada 
da će 1. listopada gradnja započeti. 
Prioritet u ovim okolnostima je ostati razvojan, smanjivati naše troškove, realizirati nove 
aktivnosti koje će donijeti nove iskorake. 
Zahvaljuje svim našim ustanovama koje kontinuirano s nama komuniciraju kako bi unaprijedili 
rad. 



                                                             
 

Nada se da ćemo opet u desetom ili jedanaestom mjesecu napraviti pozitivan Rebalans i takvi 
pozitivni ući u 2020. godinu. 
 
PREDSJEDNIK nakon što su se vijećnici složili da nije potrebno dodatno obrazloženje, otvara 
raspravu po Klubovima. 
 
SANJA RADOLOVIĆ, Klub SDP-HSU-SDSS ,pita kakva je dinamika izgradnje Doma za 
starije „Alfredo Štiglić“ u Puli, budući da svi znamo za problematiku imovinsko-pravnih odnosa 
sa zemljištem Hrvatskog zavoda za mirovinsko osiguranje? Kolika je trenutno stopa 
zaduženosti Istarske županije? Što se tiče sufinanciranja stanova za liječnike u iznosu od 
200.000 kuna, smatra da bi u sljedećem proračunu trebalo ugraditi jedan kapitalni projekt za 
prenamjenu zgrade uprave u Mornaričkoj bolnici u stanove za liječnike. 
 
SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, Zamjenica župana, pozdravlja sve i zahvaljuje vijećnici na 
postavljenom pitanju. Izgradnja Doma za starije Alfredo Štiglić sastoji se od dva dijela. 
Namjeravamo u kratkom periodu rekonstruirati objekt depandanse čime će se dobiti novih 30 
smještajnih kapaciteta. To je logistički jednostavnije, a za taj dio su i sredstva osigurana. U toj 
investiciji će sudjelovati zajednički Županija i Grad Pula.  
Kada govorimo o dogradnji nebodera u Krležinoj tu je situacija kompliciranija, jer treba s 
državom riješiti vlasničko pitanje koje se pokušava riješiti već dugi niz godina i pojedinačno, 
ali i u okviru Zajednice županija. Na sjednici Vlade RH sa županima 8. prosinca u Rijeci prva 
tema bila je vlasništvo nad objektima Domova za starije, jer većina županija ima taj problem. 
Od strane premijera gospodina Plenkovića dobiveno je obećanje da će Vlada posebnim 
zakonom ustupiti ustanovama vlasništvo Hrvatskog zavoda za mirovinsko osiguranje, koje već 
trideset godina ne ulaže u te objekte. 
Obzirom da se problematika ne odnosi samo na našu Županiju, imamo razloga vjerovati da 
će se to pitanje riješiti. 
Što se tiče objekta uprave Mornaričke bolnice, u tijeku je izrada digitalne dokumentacije, 
odnosno prijenos postojećih nacrta u digitalni oblik, da vidimo čime raspolažemo. Nada se da 
ćemo u kratkom vremenu krenuti s adaptacijom zgrade. 
 
TATJANA MATOŠEVIĆ, pročelnica UO za proračun i financije IŽ, navodi da je stopa 
zaduženosti u 2019. godini je vrlo blizu 18% i približavamo se granici od 20%. U odnosu na 
prethodnu godinu, uključena su još dva kredita za koje je Skupština dala suglasnost. Radi se 
o kreditima Istarskim domovima zdravlja i Bolnici u Rovinju. 
Ono što nas opterećuje u ovoj godini su neplaćene obaveze za sanaciju Raškog zaljeva. Osim 
prosječnih godišnjih anuiteta Županije i njezinih korisnika prilikom izračuna stope, uključuju se 
dospjele ali neplaćene obveze iz prethodne godine na dan izračuna stope zaduženosti. Kako 
se radi o značajnom iznosu, od preko 11 milijuna kuna, to nam značajno opterećuje prostor 
za zaduživanje, što dovodi u pitanje mogućnost da li će ova Skupština korisnicima koji će 
tijekom godine  željeti pokretati kapitalne projekte, moći predložiti suglasnost za zaduživanje. 
 
PREDSJEDNIK konstatira da su to neke situacije u kojima ne bi trebali biti, gdje je teret pao 
na nas, to je slučaj sa zagađenjem mora, sa SRF-om i Kaštijunom. Dakle, mi smo „dužni“ za 
nešto što nije uopće naša obaveza. Iz toga moramo što prije naći izlaze i osloboditi 
potencijalna sredstva za djelatnosti koje su naše, za zdravlje, za škole. 
Zaključuje raspravu i daje točku na glasanje. 
 
Nakon provedenog glasanja, Skupština Istarske županije sa 38 glasova ZA, 3 glasa PROTIV 
donosi 
 

a) Prve izmjene i dopune Proračuna Istarske županije za 2019. godinu 



                                                             
 

 
sa 38 glasova ZA i 3 glasa PROTIV donosi 
 

b) ODLUKU o izmjeni i dopuni Odluke o izvršavanju proračuna Istarske županije za 
2019. godinu 

 
 

AD – 8 
Prijedlog Odluke o raspodjeli financijskih sredstava za sufinanciranje projekata 

temeljem Javnog natječaja za financiranje projekata iz područja zdravstva i socijalne 
skrbi u Istarskoj županiji za 2019. godinu 

 
Bez rasprave, nakon provedenog glasanja, Skupština Istarske županije JEDNOGLASNO 
donosi  
 

ODLUKU 
o raspodjeli financijskih sredstava za sufinanciranje projekata temeljem Javnog 

natječaja za financiranje projekata iz područja zdravstva i socijalne skrbi u Istarskoj 
županiji za 2019. godinu 

 
 

AD – 9 
Prijedlog Odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih  

funkcija osnovnog školstva za 2019. godinu 
 
Bez rasprave, nakon provedenog glasanja, Skupština Istarske županije sa 39  glasova ZA i 1 
SUZDRŽANIM glasom donosi  

 
 

ODLUKU  
o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih  funkcija osnovnog 

školstva za 2019. godinu 
 
 

AD – 10 
Prijedlog Odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih 

funkcija srednjih škola i učeničkih domova za 2019. godinu 
 

 
Bez rasprave, nakon provedenog glasanja, Skupština Istarske županije sa 39 glasova ZA i 1 
SUZDRŽANIM glasom donosi  
 

ODLUKU 
o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih funkcija srednjih škola i 

učeničkih domova za 2019. godinu 
 
 

AD –11 
Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Programa javnih potreba u kulturi za 2019. 

godinu 
 

 



                                                             
 

Bez rasprave, nakon provedenog glasanja, Skupština Istarske županije sa 39 glasova ZA i 1 
SUZDRŽANIM glasom donosi  
 

ODLUKU 
o izmjenama i dopunama Programa javnih potreba u kulturi za 2019. godinu 

 
 

AD – 12 
Prijedlog Izmjena Programa javnih potreba u tehničkoj kulturi za 2019. godinu 

 
Bez rasprave, nakon provedenog glasanja, Skupština Istarske županije sa 39 glasova ZA i 1 
SUZDRŽANIM glasom donosi 

 
Izmjene Programa javnih potreba u tehničkoj kulturi za 2019. godinu 

 
 

AD – 13 
Dopune Programa javnih potreba u sportu Istarske županije za 2019. godinu 

 
Bez rasprave, nakon provedenog glasanja, Skupština Istarske županije sa 39 glasova ZA i 1 
SUZDRŽANIM glasom donosi  
 

Dopune Programa 
javnih potreba u sportu Istarske županije za 2019. godinu 

 
 

 
AD – 14 

Prijedlog Odluke o ustrojstvu i djelokrugu upravnih tijela Istarske županije 
 

Bez rasprave, nakon provedenog glasanja, Skupština Istarske županije sa 39 glasova ZA i 1 
SUZDRŽANIM glasom donosi  
 

ODLUKU 
o ustrojstvu i djelokrugu upravnih tijela Istarske županije 

 
 

AD – 15 
 

a. Prijedlog Odluke o promjeni naziva POLITEHNIKE PULA - Visoke 
tehničko-poslovne škole s pravom javnosti 

b. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti i potvrđivanju 
prijedloga Statuta Istarskog veleučilišta – Università Istriana di scienze 
applicate 

 
PREDSJEDNIK pozdravlja ovdje prisutne dr. Daglasa Koracu predsjednika Upravnog vijeća i 
prof.dr. Daria Matiku dekana Politehnike Pula. Imamo amandmane predlagatelja koji su 
postali sastavni dio ove Odluke. Obzirom na interesantnost teme poziva dekana prof.dr. 
Matiku da nam iznese obrazloženje. 
 
DARIO MATIKA, prof. dr., dekan Politehnike Pula, pozdravlja sve prisutne, zahvaljuje na 
pozivu, te izražava zadovoljstvo prisustvom na sjednici. S punom odgovornošću ističe da se 



                                                             
 

stanje na Politehnici što se tiče poslovanja i financijskog plana potpuno stabiliziralo i spremni 
su za nove izazove. Zahvaljuje se Skupštini na svim napravljenim naporima da bi Politehnika 
došla do toga da postane Istarsko veleučilište za koje su potpuno spremni. Napravljena je 
financijska analiza, otklonjene su određene uočene nepravilnosti i podnijeto je prvo izvješće 
za tri mjeseca, te će se i dalje kao i u prva tri mjeseca, nastojati financijska sredstva trošiti u 
skladu sa Planom. Trudit će se da studentima pruže sve ono što mogu dobiti i vani, tako da 
ne moraju odlaziti u svijet već da ostaju tu. 
Naglašava da su uspostavljena sva tijela, u skladu sa zakonom i jednoglasno su izabrana. 
Donesen je novi Plan razvoja, uvode se novi studijski programi. Važno je naglasiti da je 
potpisan jedan sporazum s istarskim agencijama koje su dio budućih napora kako bi se 
doprinijelo razvoju Istre i Hrvatske. Isto tako potpisan je sporazum sa Tehničkim fakultetom u 
Rijeci, sa Tehničkim veleučilištem u Zagrebu. Želimo školovati buduće inženjere koji će moći 
doprinijeti svemu onome o čemu je i Župan govorio i ono što želimo razviti zajedno. 
Predložen je novi statut i drugi dokumenti i vjeruje da zajednički možemo ponuditi Istri jedan 
novi oblik školovanja.  
Navodi da osobno ima hrabrosti da ide u sve te promjene, te moli sve da napravimo jedan 
korak naprijed, da osnujemo Istarsko veleučilište. 
 
PREDSJEDNIK zahvaljuje dekanu prof. Matiki i otvara raspravu po Klubovima. 
 
TATJANA TOMAIĆ, Klub HDZ-a, počela bi sa Politehnikom od prije godinu i pol, kada je u 
prosincu 2017. bilo na sjednici Odbora za društvene djelatnosti talijanska verzija naziva 
Politehnike i od tada se nije ništa promijenilo, što se toga tiče. Prijevod na talijanski jezik 
Istarskog veleučilišta je donesen na Upravnom vijeću. Na Upravnom vijeću je prevedeno kao 
Università istriana delle scienze applicate, i na engleski University of applied sciences. Znači 
na talijanski jezik su preveli profesori koji nisu kompetentni za talijanski jezik i time smatra da 
je i Stručna služba županije morala tu pokazati malo više aktivnosti. Naša županija kao što se 
vidi iz više primjera ima problema s prijevodom i na talijanski i na engleski. Obzirom da imamo 
i vijećnika kojima je talijanski jezik materinji i koji znaju što je u duhu talijanskog jezika i što je 
obrazovani sustav Republike Italije. Taj prijevod bez obzira na dobru volju Zamjenika župana, 
gospodina Radina, i što se maknula skraćena verzija Università istriana, nije prihvatljiv. Dakle, 
to nije Sveučilište. U Hrvatskoj imamo jedanaest javnih Veleučilišta i šest privatnih, od toga 
neka Veleučilišta, što javna što privatna, su promijenili svoje ime na engleski u University of 
Applied Sciences. Na web stranici Agencije za znanost i visoko obrazovanje u Republici 
Hrvatskoj, Visoke škole se prevode kao College, a Veleučilišta kao Polytechnic. 
Znači to nije po Zakonu Republike Hrvatske. Bazirati se na jedan prijedlog i nacrt zakona koji 
nije još usvojen, pokazuje da mi prvi, kao osnivači, gdje bi Županija trebala biti odgovorna, ne 
prihvaćamo zakone naše države. Na talijanskom jeziku je taj naziv neprihvatljiv. 
Treba pronaći adekvatan naziv, možda Politecnico Istriano. Pojašnjava, da ne bi netko shvatio 
da ima nešto protiv talijanskog prijevoda ili protiv Veleučilišta. Nema apsolutno ništa protiv, 
već zagovara sve što je za dobrobit stanovnika naše Županije. Ovo je međutim neprihvatljivo 
i takav prijedlog Klub neće podržati. 
 
PREDSJEDNIK pojašnjava da se ne radi o talijanskom prijevodu, već se radi o dvojezičnom 
nazivu po Statutu Istarske županije, što je velika razlika. 
Volio bi, pošto vodi ovu sjednicu, a radimo nešto nezakonito, da vijećnica jasno kaže koji to 
Zakon kršimo? 
 
TATJANA TOMAIĆ, Klub HDZ-a ,odgovara da kršimo zakon koji nije donesen, koji ne postoji. 
 
PREDSJEDNIK napominje da ukoliko zakon ne postoji, ne možemo raditi protiv tog zakona. 
Želi pojasniti neke činjenice, ne radi se o talijanskom prijevodu, nego je to dvojezični naziv 



                                                             
 

ustanove, i ne kršimo nikakav zakon. Ako netko zna da kršimo neki zakon, neka to kaže 
eksplicitno tu za govornicom. 
 
SANJA RADOLOVIĆ, Klub SDP-HSU-SDSS, neće se toliko osvrtati na naziv, iako naziv 
Università asocira na Sveučilište, a već imamo jedno sveučilište u Istarskoj županiji, pa misli 
da to nije prikladno i da bi trebalo nekako prilagoditi, posebno zbog studenata koji će doći 
studirati u našu Županiju, jer će ih to dodatno zbuniti. Međutim ne zanima je forma, već 
sadržaj. 
Pita kako stojimo sa popunjenosti kvota na Politehnici. Smatra da su školarine previsoke u 
odnosu na ostale u Republici Hrvatskoj. Da li i kako se odnosi na Politehniku problem Uljanika, 
obzirom da su osim redovnih, studijskih programa na Politehnici imali dosta kadrova upisanih 
na tečajeve za stručno usavršavanje i osposobljavanje? Zabrinuta je i kako će se to odnositi 
na popunjenost i redovnih studijskih programa obzirom na situaciju u Uljaniku.  
Vidjela je na stranicama Istarske županije da je potpisan sporazum o razvoju Politehnike, 
između Politehnike, Istarske razvojne agencije, IRTE, AZRRI-a, Metrisa, pa se nada da taj 
sporazum nije vezan na to da će te firme u kojima Županija ima udio ili ustanove kojima je 
Županija osnivač, tamo slati svoje zaposlenike na nekakve studijske programe ili 
usavršavanja. 
Zamolila bi da joj se pismeno dostavi koliko je u protekloj godini planirano zaposlenika 
Županije i zaposlenika u tim firmama i ustanovama, upisano na Politehniku, na stručna 
osposobljavanja i usavršavanja i na studijske programe. 
 
VILI ROSANDA, Klub IDS-HNS-ISU-HSLS-ZELENI, prvo bi rekao da mu je drago da se 
Politehnika stabilizirala, te da će se sredstva trošiti u skladu s odlukama ovog tijela. Mišljenja 
je da u Puli i Istri ima mjesta i za Sveučilište i za Politehniku i Veleučilište. Veleučilište je manje, 
samim time i fleksibilno, te se  lakše i brže prilagođava potrebama tržišta rada. Na Politehnici 
su se od osnutka školovali brojni inženjeri, koji su danas itekako dobro prihvaćeni na tržištu 
rada kod poslodavaca, a brojni su i sami poduzetnici. 
Drago mu je da danas Politehnika radi jedan novi iskorak. 
 
PREDSJEDNIK otvara pojedinačnu raspravu. 
 
GORAN POROPAT Živi zid,  njegov osobni stav i stav kolega je Istarsko veleučilište - 
svakako da, ali s pomno osmišljenim, dugoročnim razvojnim programima sukladno 
dugoročnom, održivom strategijom razvoja koju nažalost nemamo. Da ne ulazi u cijelu priču 
o montiranoj aferi, epilog koje je i ova sjednica. 
 
TATJANA TOMAIĆ, HDZ, želi predsjedniku Skupštine objasniti da ono što nije zakonom 
zabranjeno, ne znači da je dozvoljeno. Moli ovu Skupštinu da ne daje imena koja nisu pravilna, 
Istarsko veleučilište ne može imati takav naziv. 
 
TEA GOLJA, pozdravlja sve prisutne, osvrnula bi se na ovaj naziv, odnosno prijevod za koji 
smatra da je nezgrapan, ne može ga kao takvog prihvatiti i nije u duhu talijanskog jezika, što 
mogu  potvrditi pripadnici talijanske nacionalne manjine u ovoj Skupštini. Predložila bi da 
razmislimo još o tom prijevodu i možda jedini ispravan bi bio Istituto di studi superiori. O tome 
vrijedi razmisliti, jer tako ćemo se i predstavljati, pa kad jedan Talijan to pročita Università di 
studi di Pola, ustvari to ne postoji, takav naziv je prilično zbunjujući. 
 
DUBRAVKO MARKOVIĆ, HDZ, pozdravlja sve prisutne. Navodi da ne može Pula imati dva 
sveučilišta. Slaže se sa vijećnicom Golja da to nije pitanje prijevoda, već pitanje ispravnosti. 
Politehnika mu je posebno draga, i u interesu je svih da imamo pravilan naziv, onako „kako 
Bog zapovijeda“. 



                                                             
 

 
TAMARA BRUSSICH, IDS, pozdravlja sve prisutne. Ono što želi reći vezano za Politehniku 
je apsolutno „DA“ još jednom visokom učilištu u Istarskoj županiji od kojeg očekuje otvorenost 
i fleksibilnost. Politehnika mora imati dugoročni plan u smislu opstojnosti  s ciljem edukacije 
građana, ali i da bude otvoreno za praćenje potreba razvoja društva, te da će se profilirati u 
jedan sustav cjeloživotnog učenja i konstantnog doškolovanja s ciljem razvoja Istarske 
županije. 
Nada se da će se tako razmišljati u osmišljavanju novih studijskih programa koji će ići ne samo 
u kompletno iznova školovanje mladih ljudi, nego i kontinuirano doškolovanje postojećeg 
kadra. 
Isto tako nada se da će se uspostaviti kvalitetna suradnja sa Sveučilištem Jurja Dobrile i svim 
njezinom sastavnicama, a sve u cilju kvalitetnijeg stvaranja kadrova u našoj županiji. Ono 
čemu se nada je dolazak mladih ljudi iz drugih dijelova Europe na studij Politehnike. 
 
PREDSJEDNIK zatvara raspravu i poziva prof.dr. Daria Matiku da odgovori na postavljena 
pitanja. 
 
DARIO MATIKA, prof.dr. dekan Politehnike, navodi da već sada su potpisani sporazumi sa 
osam sveučilišta u svijetu, odakle studenti dolaze, ostvaruju ECTS bodove, vraćaju se na 
svoja sveučilišta i uspješno diplomiraju. Dakle, mi već sada jesmo University, jer smo potpisali 
sporazum s University, mi to imamo, to je Politehnika potpisala prije mene. Što se tiče naziva 
Istituto di studi superiori, u Italiji ih ima 93 i u jednoj godini ima ukupno 9000 studenata i traju 
dvije godine, a kod nas traje školovanje pet godina. To nije usporedivo. 
Oni imaju manje studenata nego tri veleučilišta u Zagrebu. Da li je to možda dobra poruka 
nazivu našeg veleučilišta? Što se tiče naziva University of applied science, u Zagerbu imamo 
zdravstveno veleučilište koje se ne zove Applied Science, već Health Science. Ako se u 
Zagrebu može tako zvati, vjeruje da može i u Istri i u Puli. 
Što se tiče naziva na talijanskom jeziku, Università di studi applicati, to je ime dalo Ministarstvo 
Italije zaduženo za školstvo, što se može pronaći na web stranici. Oni tako nazivaju, 
University, gdje talijanski studenti idu na školovanje u Njemačku, Švicarsku i druge zemlje 
Europske unije. Takve vrste školovanja u Italiji nema. 
Mi smo članica Europske unije i smatra da treba da se na jednaki način, kao što Italija naziva 
takve škole u Njemačkoj, Švicarskoj i drugim zemljama, da se tako naziva i u Hrvatskoj. Ništa 
više-ništa manje. 
Vezano na pitanje oko sporazuma s agencijama, to nije suradnja na način da će se tu školovati 
ljudi iz agencije. Upravo ono što je prije rečeno, potrebno je donijeti jednu novu strategiju, 
jedan novi pristup i želimo da nam te agencije pomognu u stvaranju novog, dugoročnog 
pristupa. Želimo biti dio istarskih napora i razvoja, Skupština je donijela strategiju obrazovanja, 
te želimo zajedno s agencijama i svim dionicima koji su dužni pomagati u provođenju ciljeva 
upravo te Strategije obrazovanja Istarske županije. 
Što se tiče popunjenosti kvota, usporedio je cijene školovanja, npr cijena studija elektronike i 
mehatronike koji smo mi uveli, na Velučilištu u Bjelovaru je 7.600 kuna, preko kartica je 8.100 
kuna. Tako se otprilike kreću cijene, naše su i niže od onih vani, druga je stvar da li mi možemo 
ponuditi tu kvalitetu. Cijena Visoke škole za međunarodne odnose i diplomaciju je godišnje 
20000 do 30000 kuna. Cijene variraju, zavisno koliko se može laboratorijskih kapaciteta i 
stručne prakse ponuditi. Zato je potpisan sporazum sa Laboratorijem za robotiku u Zagrebu. 
Inače, osobno je redoviti profesor za područje automatizacije i robotike, prvi je redoviti profesor 
u povijesti iz tog područja na Sveučilištu u Rijeci. 
Nastojat će ono što je sam postigao prenijeti na istarsko veleučilište i nastaviti surađivati s 
vrhunskim institucijama, pogotovo u Zagrebu, a i drugdje. Navodi primjer u Zagrebu gdje 
Tehničko veleučilište ima 4300 studenata, a FER 3900 studenata. Znači već sada, Veleučilišta 



                                                             
 

imaju veći broj studenata nego tehnički fakulteti. U Njemačkoj je također broj ovakvih 
veleučilišta o kojem mi govorimo, a to je applied science, prerastao broj klasičnih. 
Želi svim studentima koji dođu, pružiti novu priliku, novi izazov, jer kako se kaže „ime je znak“, 
„jedno ime jedna sudbina“. 
 
FABRIZIO RADIN, Zamjenik župana. Navodi da je njegov materinji jezik talijanski. Uvaženi 
dekan Matika, prije je rekao da takav studij u Italiji ne postoji. Ako ne postoji po sadržaju, ne 
postoji niti po nazivu. Ako ne postoji po nazivu, onda ne postoji niti jedan naziv na talijanskom 
jeziku koji bi bio potpuno adekvatan nazivu na hrvatskom jeziku. Oko tog službenom naziva 
na hrvatskom jeziku, nije čuo niti jednu riječ protiv, svi smo za, svi želimo da naša Politehnika 
preraste u Veleučilište, jer je to u ovom trenutku prilika za razvoj u gradu koji ima po tom 
pitanju dosta problema. Ako takav studij ne postoji u Italiji, ako ne postoji adekvatan naziv, 
ako je talijanski jezik prema našem Statutu ravnopravan, onda mi odlučujemo, sada i ovdje, 
da je pravilan naziv Università istriana di scienze applicate. 
 
PREDSJEDNIK navodi da smo ovime zaključili raspravu te daje točku na glasanje. 
 
Nakon provedenog glasanja, Skupština Istarske županije sa 25 glasova ZA, 2 glasa PROTIV 
i 13 SUZDRŽANIH glasova donosi  
 

a. ODLUKU o promjeni naziva POLITEHNIKE PULA - Visoke tehničko-
poslovne škole s pravom javnosti 

 
 
sa 25 glasova ZA, 1 glasom PROTIV i 14 SUZDRŽANIH glasova donosi 
 

b. ODLUKU o davanju prethodne suglasnosti i potvrđivanju prijedloga 
Statuta Istarskog veleučilišta – Università Istriana di scienze applicate 

 
PREDSJEDNIK zahvaljuje predsjedniku Upravnog vijeća i dekanu Politehnike na 
sudjelovanju na sjednici. 

 
AD – 16 

Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o davanju koncesije na pomorskom dobru u svrhu 
gospodarskog korištenja morskih plaža u sklopu hotela i kampova tvrtke LAGUNA 

NOVIGRAD d.d. Novigrad 
 
Nakon provedenog glasanja, Skupština Istarske županije JEDNOGLASNO donosi  

 
 

ODLUKU 
 o izmjeni Odluke o davanju koncesije na pomorskom dobru u svrhu gospodarskog 
korištenja morskih plaža u sklopu hotela i kampova tvrtke LAGUNA NOVIGRAD d.d. 

Novigrad 
 

AD – 17 
Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o provedbi Operativnog plana aktivnosti 

Plana za zdravlje i socijalno blagostanje Istarske županije za 2018. godinu 
 

Nakon provedenog glasanja, Skupština Istarske županije JEDNOGLASNO donosi  
 

ODLUKU 



                                                             
 

 o prihvaćanju Izvješća o provedbi Operativnog plana aktivnosti Plana za zdravlje i 
socijalno blagostanje Istarske županije za 2018. godinu 

 
AD – 18 

Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Izmjene i dopune Statuta Zavoda za javno 
zdravstvo Istarske županije 

 
Nakon provedenog glasanja, Skupština Istarske županije JEDNOGLASNO donosi  

 
ODLUKU 

o davanju suglasnosti na Izmjene i dopune Statuta Zavoda za javno zdravstvo Istarske 
županije 

 
 

AD – 19 
Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Izmjene i dopune Statuta Zavoda za hitnu 

medicinu Istarske županije 
 

Nakon provedenog glasanja, Skupština Istarske županije JEDNOGLASNO donosi  
 

ODLUKU 
 o davanju suglasnosti na Izmjene i dopune Statuta Zavoda za hitnu medicinu Istarske 

županije 
 
 

AD – 20 
Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Izmjene i dopune Statuta Istarskih domova 

zdravlja 
 

Nakon provedenog glasanja, Skupština Istarske županije JEDNOGLASNO donosi  
 

ODLUKU 
 o davanju suglasnosti na Izmjene i dopune Statuta Istarskih domova zdravlja 

 
 

AD – 21 
Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu Fonda za razvoj poljoprivrede i 

agroturizma Istre za 2018. godinu 
 

Nakon provedenog glasanja, Skupština Istarske županije JEDNOGLASNO donosi  
 

ODLUKU 
 o prihvaćanju Izvješća o radu Fonda za razvoj poljoprivrede i agroturizma Istre za 

2018. godinu 
 

AD – 22 
Prijedlog Zaključak o prihvaćanju Izvješća o ugovorima o koncesiji i radu 

koncesionara za 2018. godinu 
 

Nakon provedenog glasanja, Skupština Istarske županije JEDNOGLASNO donosi  
 

ZAKLJUČAK 



                                                             
 

 o prihvaćanju Izvješća o ugovorima o koncesiji i radu koncesionara za 2018. godinu 
 
 

AD – 23 
Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu Povjerenstva za zaštitu prava 

pacijenata Istarske županije za 2018. godinu 
 

Nakon provedenog glasanja, Skupština Istarske županije JEDNOGLASNO donosi  
 

ODLUKU 
 o prihvaćanju Izvješća o radu Povjerenstva za zaštitu prava pacijenata Istarske 

županije za 2018. godinu 
 

AD – 24 
Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvještaja o radu Zaklade za poticanje partnerstva i 

razvoja civilnog društva za 2018. godinu 
 
Nakon provedenog glasanja, Skupština Istarske županije sa 32 glasova ZA i 1 glasom 
PROTIV donosi  

 
ODLUKU 

 o prihvaćanju Izvještaja o radu Zaklade za poticanje partnerstva i razvoja civilnog 
društva za 2018. godinu 

 
 

AD – 25 
Prijedlog Odluke o povjeravanju poslova iz samoupravnog djelokruga Županije Općini 

Višnjan 
 

Nakon provedenog glasanja, Skupština Istarske županije JEDNOGLASNO donosi  
 

ODLUKU 
 o povjeravanju poslova iz samoupravnog djelokruga Županije Općini Višnjan 

 
 

AD – 26 
Prijedlog Odluke o provedbi Programa praćenje kakvoće mora za kupanje na plažama 

Istarske županije u 2019. godini 
 

Nakon provedenog glasanja, Skupština Istarske županije JEDNOGLASNO donosi  
 

ODLUKU 
 o provedbi Programa praćenje kakvoće mora za kupanje na plažama Istarske 

županije u 2019. godini 
 
 

AD – 27 
Prijedlog Odluke o promjeni adrese sjedišta Osnovne škole Vodnjan – Scuola 

elementare Dignano 
 

Nakon provedenog glasanja, Skupština Istarske županije JEDNOGLASNO donosi  
 



                                                             
 

ODLUKU 
o promjeni adrese sjedišta Osnovne škole Vodnjan – Scuola elementare Dignano 

 
 

AD – 28 
Prijedlog Odluke o dopuni djelatnosti Gimnazije Pula 

 
 

Nakon provedenog glasanja, Skupština Istarske županije JEDNOGLASNO donosi  
 

ODLUKU 
 o dopuni djelatnosti Gimnazije Pula 

 
AD – 29 

Prijedlog Zaključka o donošenju prijedloga Istarske županije za izradu Nacionalnog 
plana specijalističkog usavršavanja zdravstvenih radnika za petogodišnje razdoblje 

(2020.-2024. godina) 
 

Nakon provedenog glasanja, Skupština Istarske županije JEDNOGLASNO donosi  
 

ZAKLJUČAK  
o donošenju prijedloga Istarske županije za izradu Nacionalnog plana specijalističkog 

usavršavanja zdravstvenih radnika za petogodišnje razdoblje (2020.-2024. godina) 
 
 

AD – 30 
Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća Povjerenstva za nadzor nad radom 

mrtvozornika o obavljenim obdukcijama i radu mrtvozorničke službe za 2018. godinu 
u Istarskoj županiji 

 
 

Nakon provedenog glasanja, Skupština Istarske županije JEDNOGLASNO donosi  
 

ODLUKU  
o prihvaćanju Izvješća Povjerenstva za nadzor nad radom mrtvozornika o obavljenim 

obdukcijama i radu mrtvozorničke službe za 2018. godinu u Istarskoj županiji 
 

AD – 31 
Prijedlog Rješenja o sedmim izmjenama i dopunama Rješenja o imenovanju 

mrtvozornika na području Istarske županije 
 
 

Nakon provedenog glasanja, Skupština Istarske županije JEDNOGLASNO donosi  
 

ODLUKU 
 o prihvaćanju Izvješća Povjerenstva za nadzor nad radom mrtvozornika o obavljenim 

obdukcijama i radu mrtvozorničke službe za 2018. godinu u Istarskoj županiji 
 

AD – 32 
Prijedlog Rješenja o imenovanju sudaca porotnika Županijskog suda u Puli 

 
 



                                                             
 

Nakon provedenog glasanja, Skupština Istarske županije JEDNOGLASNO donosi  
 

RJEŠENJE 
 o imenovanju sudaca porotnika Županijskog suda u Puli 

 
 

AD – 33 
a. Prijedlog odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 

Osnovne škole  – Scuola elementare Mate Balote Buje – Buie  
b. Prijedlog odluke  o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 

Osnovne škole Divšići 
c. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 

Osnovne škole Fažana 
d. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 

Osnovne škole Vladimira Nazora – Krnica 
e. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 

Osnovne škole Marčana 
f. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 

Talijanske osnovne škole Scuola elementare  italiana „Edmondo De 
Amicis“ Buje Buie 

g. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 
Talijanske osnovne škole, Scuola elementare  italiana, Novigrad – 
Cittanova 

h. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 
Osnovne škole - Scuola elementare RIVARELA 

i. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta  Osnovne škole Vladimira Nazora Vrsar 

j. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 
Osnovne škole Petra Studenca Kanfanar 

 
Nakon provedenog glasanja, bez rasprave, Skupština Istarske županije JEDNOGLASNO 
donosi  
 

a. ODLUKU o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta Osnovne 
škole  – Scuola elementare Mate Balote Buje – Buie  

b. ODLUKU o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta Osnovne 
škole Divšići 

c. ODLUKU o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta Osnovne 
škole Fažana 

d. ODLUKU o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta Osnovne 
škole Vladimira Nazora – Krnica 

e. ODLUKU o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta Osnovne 
škole Marčana 

f. ODLUKU o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta Talijanske 
osnovne škole Scuola elementare  italiana „Edmondo De Amicis“ Buje 
Buie 

g. ODLUKU o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta Talijanske 
osnovne škole, Scuola elementare  italiana, Novigrad – Cittanova 

h. ODLUKU o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta Osnovne 
škole - Scuola elementare RIVARELA 

i. ODLUKU o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta  Osnovne škole Vladimira Nazora Vrsar 



                                                             
 

j. ODLUKU o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta Osnovne 
škole Petra Studenca Kanfanar 

 
 

 
AD – 34 

a. Prijedlog odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog 
Statuta Srednje škole Buzet 

b. Prijedlog odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog 
Statuta Tehničke škole Pula 

c. Prijedlog odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog 
Statuta Strukovne škole Pula 

d. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog 
Statuta Talijanske srednje škole – Scuola media superiore italiana 
„Leonardo da Vinci“ Buje – Buie 

e. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog 
Odluke o izmjenama i dopunama Statuta Ekonomske škole Pula  

f. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog 
Odluke o izmjenama i dopunama Statuta Škole primijenjenih 
umjetnosti i dizajna - Pula, 

g. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog 
Odluke o izmjenama i dopunama Statuta Srednje škole Mate 
Balote Poreč, 

h. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog 
Statuta Talijanske srednje škole Dante Alighieri Pula – Scuola 
Media Superiore Italiana Dante Alighieri Pola, 

i. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog 
Statuta Talijanske srednje škole – Scuola media superiore 
italiana Rovinj-Rovigno, 

j. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog 
Statuta Glazbene škole Ivana Matetića – Ronjgova Pula 

k. Prijedlog odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog 
Odluke o izmjenama i dopunama Statuta Učeničkog doma Pula 

 
Nakon provedenog glasanja, bez rasprave, Skupština Istarske županije JEDNOGLASNO 
donosi  
 

a. ODLUKU o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 
Srednje škole Buzet 

b. ODLUKU o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 
Tehničke škole Pula 

c. ODLUKU o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 
Strukovne škole Pula 

d. ODLUKU o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 
Talijanske srednje škole – Scuola media superiore italiana 
„Leonardo da Vinci“ Buje – Buie 

e. ODLUKU o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Ekonomske škole Pula  

f. ODLUKU o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Škole primijenjenih umjetnosti i 
dizajna - Pula, 



                                                             
 

g. ODLUKU o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Srednje škole Mate Balote Poreč, 

h. ODLUKU o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 
Talijanske srednje škole Dante Alighieri Pula – Scuola Media 
Superiore Italiana Dante Alighieri Pola, 

i. ODLUKU o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 
Talijanske srednje škole – Scuola media superiore italiana 
Rovinj-Rovigno, 

j. ODLUKU o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 
Glazbene škole Ivana Matetića – Ronjgova Pula 

k. ODLUKU o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Učeničkog doma Pula 

 
 

 
AD – 35 

a. Prijedlog Odluke o godišnjim troškovima školovanja za 
školsku godinu 2019./20. Srednje škole Zvane Črnje Rovinj 
Scuola media superiore „Zvane Črnja“ Rovigno 

b. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na  prijedlog 
Odluke o godišnjim troškovima školovanja za školsku 
godinu 2019./20. Gospodarske škole Buje Istituto 
professionale Buie 

c. Prijedlog odluke o godišnjim troškovima školovanja za 
školsku godinu 2019./20. Srednje škole „Vladimir  Gortan“ 
Buje Scuola media superiore „Vladimir Gortan“ Buie 

d. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke 
godišnjim troškovima školovanja za  školsku godinu 
2019./20. Gimnazije i strukovne škole Jurja Dobrile Pazin 

e. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke 
o godišnjim troškovima školovanja za školsku godinu 
2019./20. Srednje škole Mate Blažine Labin 

f. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke 
o godišnjim troškovima  školovanja za školsku godinu 
2019./20. Srednje škole Buzet 

g. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke 
o godišnjim troškovima školovanja za školsku godinu 
2019./20. Talijanske srednje škole-Scuola media superiore 
italiana Leonardo da  Vinci" Buje- Buie 

h. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke 
o godišnjim troškovima školovanja za školsku godinu 
2019./20. Srednje škole Mate Balote Poreč 

i. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke 
o godišnjim troškovima školovanja za školsku godinu 
2019./20. Škole za turizam, ugostiteljstvo i trgovinu Pula 

j. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na  prijedlog 
Odluke o godišnjim troškovima školovanja za školsku 
godinu 2019./20. Turističko-ugostiteljske škole Antona  
Štifanića Poreč 

k. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke 
o godišnjim troškovima školovanja za školsku godinu 
2019./20. Industrijsko-obrtničke škole Pula 



                                                             
 

l. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke 
o godišnjim troškovima školovanja za školsku godinu 
2019./20. Škole primijenjenih umjetnosti i dizajna Pula 

m. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke 
o godišnjim troškovima školovanja za školsku godinu 
2019./20. Tehničke škole Pula 

n. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke 
o godišnjim troškovima školovanja za školsku godinu 
2019./20. Medicinske škole Pula 

o. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke 
o godišnjim troškovima  školovanja za školsku godinu 
2019./20. Ekonomske škole Pula 

p. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke 
o godišnjim troškovima školovanja za školsku godinu 
2019./20. Talijanske srednje škole-Scuola media supreriore 
italiana Rovinj-Rovigno 

q. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke 
o godišnjim troškovima školovanja za školsku godinu 
2019./20. Gimnazije Pula 

r. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke 
o godišnjim troškovima školovanja za školsku godinu 
2019./20. Talijanske srednje škole Dante Alighieri Pula-
Scuola media superiore italiana Dante Alighieri Pola 

s. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke 
o godišnjim troškovima školovanja za školsku godinu 
2019./20. Strukovne škole Eugena Kumičića Rovinj-Scuola 
di formazione professionale Eugen Kumičić Rovigno 

t. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke 
o godišnjim troškovima školovanja za školsku godinu 
2019./20. Strukovne škole Pula 

u. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke 
o godišnjim troškovima školovanja za školsku godinu 
2019./20. Glazbene škole Ivana Matetića-Ronjgova Pula 

 
Nakon provedenog glasanja, bez rasprave, Skupština Istarske županije JEDNOGLASNO 
donosi  
 

a. ODLUKU o godišnjim troškovima školovanja za školsku 
godinu 2019./20. Srednje škole Zvane Črnje Rovinj Scuola 
media superiore „Zvane Črnja“ Rovigno 

b. ODLUKU o davanju suglasnosti na  prijedlog Odluke o 
godišnjim troškovima školovanja za školsku godinu 
2019./20. Gospodarske škole Buje Istituto professionale 
Buie 

c. ODLUKU o godišnjim troškovima školovanja za školsku 
godinu 2019./20. Srednje škole „Vladimir  Gortan“ Buje 
Scuola media superiore „Vladimir Gortan“ Buie 

d. ODLUKU o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke 
godišnjim troškovima školovanja za  školsku godinu 
2019./20. Gimnazije i strukovne škole Jurja Dobrile Pazin 



                                                             
 

e. ODLUKU o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
godišnjim troškovima školovanja za školsku godinu 
2019./20. Srednje škole Mate Blažine Labin 

f. ODLUKU o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
godišnjim troškovima  školovanja za školsku godinu 
2019./20. Srednje škole Buzet 

g. ODLUKU o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
godišnjim troškovima školovanja za školsku godinu 
2019./20. Talijanske srednje škole-Scuola media superiore 
italiana Leonardo da  Vinci" Buje- Buie 

h. ODLUKU o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
godišnjim troškovima školovanja za školsku godinu 
2019./20. Srednje škole Mate Balote Poreč 

i. ODLUKU o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
godišnjim troškovima školovanja za školsku godinu 
2019./20. Škole za turizam, ugostiteljstvo i trgovinu Pula 

j. ODLUKU o davanju suglasnosti na  prijedlog Odluke o 
godišnjim troškovima školovanja za školsku godinu 
2019./20. Turističko-ugostiteljske škole Antona  Štifanića 
Poreč 

k. ODLUKU o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
godišnjim troškovima školovanja za školsku godinu 
2019./20. Industrijsko-obrtničke škole Pula 

l. ODLUKU o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
godišnjim troškovima školovanja za školsku godinu 
2019./20. Škole primijenjenih umjetnosti i dizajna Pula 

m. ODLUKU o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
godišnjim troškovima školovanja za školsku godinu 
2019./20. Tehničke škole Pula 

n. ODLUKU o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
godišnjim troškovima školovanja za školsku godinu 
2019./20. Medicinske škole Pula 

o. ODLUKU o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
godišnjim troškovima  školovanja za školsku godinu 
2019./20. Ekonomske škole Pula 

p. ODLUKU o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
godišnjim troškovima školovanja za školsku godinu 
2019./20. Talijanske srednje škole-Scuola media supreriore 
italiana Rovinj-Rovigno 

q. ODLUKU o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
godišnjim troškovima školovanja za školsku godinu 
2019./20. Gimnazije Pula 

r. ODLUKU o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
godišnjim troškovima školovanja za školsku godinu 
2019./20. Talijanske srednje škole Dante Alighieri Pula-
Scuola media superiore italiana Dante Alighieri Pola 

s. ODLUKU o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
godišnjim troškovima školovanja za školsku godinu 
2019./20. Strukovne škole Eugena Kumičića Rovinj-Scuola 
di formazione professionale Eugen Kumičić Rovigno 



                                                             
 

t. ODLUKU o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
godišnjim troškovima školovanja za školsku godinu 
2019./20. Strukovne škole Pula 

u. ODLUKU o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
godišnjim troškovima školovanja za školsku godinu 
2019./20. Glazbene škole Ivana Matetića-Ronjgova Pula 

 
 
PREDSJEDNIK zaključuje sjednicu. 
 
Sjednica je završila u 13,25 sati. 
 
 
 
Zapisnik vodila 
Mirela Udovičić 

PREDSJEDNIK SIŽ: 
 

VALTER DRANDIĆ 

 
 
 


